
2004-2024





INNHOLDSFORTEGNELSE
INNHOLDSFORTEGNELSE.................................................................................................3

FORORD...................................................................................................................................4

CONGREGATIO FORENSIS................................................................................................ 5

SEMESTERBERETNINGER FRA BEGYNNELSEN........................................................ 7

2005......................................................................................................................................7

2006....................................................................................................................................10

2007....................................................................................................................................13

2008....................................................................................................................................18

2009....................................................................................................................................28

CFs HISTORIE...................................................................................................................... 41

2004-2010...........................................................................................................................41

Hvorfor CF ble grunnlagt.............................................................................................41

Hovedsamarbeidspartnere i starten.............................................................................. 42

Noen av de viktigste punktene ved CFs oppstart......................................................... 43

2010-2020...........................................................................................................................45

2012-2013.....................................................................................................................45

2014-2015.....................................................................................................................48

2016-2019.....................................................................................................................54

2019-2020.....................................................................................................................59

CF I NYERE TID...................................................................................................................62

2020-2021, en kommentar fra styreleder Victoria Skram Olivares....................................62

2021-2023, en kommentar fra Daglig Leder Oslo Uros Ulrik Jeremic..............................65

KJERNEVERDIER............................................................................................................... 81

STYRER..................................................................................................................................82

DAGENS UNDERGRUPPER...............................................................................................87

CF PÅ DIGITALE FLATER.................................................................................................91

CF OG RETTSHJELP.......................................................................................................... 92

ETTERORD........................................................................................................................... 93



FORORD

Med hver generasjon av styremedlemmer og frivillige har CF utviklet seg og

tilpasset seg, alltid med et blikk mot å støtte og berike livene til jusstudenter over

hele landet. Dette forordet er viet til alle som har vært med på å forme foreningens

unike historie.

Vi ønsker å uttrykke vår dypeste takknemlighet til hvert styre som har tatt opp

stafettpinnen gjennom årene. Deres ledelse, visjon og urokkelige engasjement har

vært fundamentet som har tillatt CF å trives og vokse. Deres innsats har ikke bare

sikret foreningens suksess, men har også lagt grunnlaget for en arv som vil inspirere

fremtidige generasjoner.

I det vi markerer det tyvende året siden grunnleggelsen av Congregatio Forensis, står

vi overfor et øyeblikk av dyp refleksjon og enorm stolthet. Fra beskjedne

begynnelser, til å bli Norges største studentforening for jusstudenter, representerer

denne jubileumsfeiringen mer enn bare en milepæl; den er en hyllest til to tiår med

enestående bidrag, samhold og akademisk fortreffelighet innen juridisk utdanning.

Når vi nå samles for å feire dette store jubileet, inviterer vi alle til å dele i gleden og

fellesskapet som denne festen representerer. Måtte jubileumsfesten være en minnerik

begivenhet som speiler all den glede, vennskap og profesjonell utvikling som CF har

fostret gjennom de siste 20 årene.

I denne boken har vi samlet historiene, minnene, og suksessene som sammen tegner

bildet av CFs rike historie. Vi håper at den tjener som en kilde til inspirasjon, lærdom

og stolthet for alle våre medlemmer – både nåværende og fremtidige.

Uros Ulrik Jeremic Victoria Skram OlivaresHelene BrennaCecilie Grydeland
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CONGREGATIO FORENSIS
Congregatio Forensis er latinsk og betyr “Juridisk Union” eller sammenslutning. Vi er en

studentforening som tar sikte på å gi studentene faglige og sosiale tilskudd i løpet av

studietiden. Dette innebærer blant annet å være et ledd mellom studenter og ulike aktører i

næringslivet, samt arbeidsmarkedet for øvrig. Slik får studentene en større forståelse av

jussen og mulighetene man får ved å studere juss.

CF er landsdekkende og opererer ved de juridiske fakultetene i Oslo, Bergen og Tromsø. I

hver by er foreningen delt inn i flere ulike undergrupper som jobber med å tilby

studentmassen de aller beste faglige og sosiale tilbudene under studiet.

CF ønsker å møte studentenes umiddelbare og langsiktige behov på studiet. For å oppnå dette

må man være i stadig utvikling. Derfor oppfordrer vi alltid medarbeidere til å tenke stort og

nytt. CF vokser seg større i alle tre byene hvert år og per dags dato er det rundt 1000

medarbeidere rundt om i landet.

Alle jusstudenter er velkomne som medlemmer hos oss. Vi har rekruttering i starten av hvert

semester, hvor man kan søke om å bli medarbeider i en av undergruppene. Som medarbeider

bidrar man til å skape de beste tilbudene for studentene på fakultetene. Samtidig får man ta

del i interne sosiale arrangementer både innad i hver undergruppe og ved de felles

arrangementene CF arrangerer.

CF skal altså være bindeleddet mellom studentene og den juridiske profesjon. Foreningen

skal legge til rette for at gode ideer kan realiseres og utvikles, slik at tilbudet til studentene

blir best mulig. For å oppnå dette har vi siden opprettelsen samarbeidet nært med våre

hovedsamarbeidspartnere om å benytte deres kompetanse til å gi studentene et bedre tilbud.

Noen av landets dyktigste advokater har delt av sin kunnskap gjennom pensumrelevante

artikler, metodekurs og manuduksjoner. Vi har også et godt samarbeid med det juridiske

fakultetet, og vi har stadig arrangementer med deres ansatte.
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SEMESTERBERETNINGER FRA BEGYNNELSEN
2005

CF har lagt bak seg et produktivt semester. Foreningens økonomi er sterkere enn budsjettert,

medlemsmassen er større enn forventet og antall foredrag er i tråd med forventninger.

Faglige aktiviteter

Semesteret ble innledet med et kurs i børs- og verdipapirrett med etterfølgende mottakelse

hos vår tidligere samarbeidspartner Wikborg Rein. Fremmøte var på imponerende 100 stk,

temaet tatt i betraktning. Vi registrerte at studentene satte stor pris på direkte samvær med

representanter fra firmaet, og muligheten til å diskutere karrierevei, motta tips og råd mm.

Denne typen kombinasjon av fag og sosiale treff er noe vi ønsker å tilby hvert semester.

Forensis-dagene ble avholdt i slutten av oktober med solid frammøte på samtlige foredrag.

Årets jussfest ble arrangert på Horgans som en avslutning på dette semesterets forensisdager.

Etter solid markedsføring og forhåndssalg møtte mer enn 300 jusstudenter frem.

Vårt nye initiativ med eksamensrelevante foredrag/kurs rettet mot de enkelte avdelinger har

blitt svært positivt mottatt. Vi mottok en rekke tilbakemeldinger etter kurset holdt av

Granvang i regi av Arntzen de Besche, og det synes for oss som uproblematisk at foredragene

holdes i firmaets lokaler.

Presse

Congregatio Forensis sitt fremstøt mot pressen har resultert i en rekke artikler. I tillegg til den

ukentlige profileringen av undergruppen Pretium i Finansavisen har foreningen hatt et større

oppslag i Finansavisens jussbilag, Aftenposten, Juristkontakt og Universitas.

Medlemmer

Foreningen har økt medlemsmassen ytterligere i semesteret som har gått, og teller per

14.12.2015 ca. 600 medlemmer. Vi har fått flere titalls henvendelser fra studenter med ønske

om å bidra som medarbeidere i CF såvel som de enkelte undergruppene. Vi vil i forbindelse

med semesterstart i januar igangsette ytterligere rekruttering, særlig til våre to nye grupper.

Karl-Axel Bauer







2006

Congregatio Forensis med undergrupper har hatt et aktivt semester, med flere foredrag,

ekskursjon og sosiale begivenheter. Semesteret ble innledet med høstens fadderuke, hvor

foreningens nye kontor i professorboligen ble innviet. Foreningen så vel som Arntzen de

Besche ble godt profilert under årets fadderuke, og vi mottok over 100 nye innmeldinger i

august. Foreningen teller i dag over 1000 medlemmer, og er med det Norges største

studentforening av sitt slag.

Høstens Forensis-dager ble arrangert i oktober med foredrag av Harald Magnus Andreassen

og Finn Bergesen. Videre arrangerte Femme et foredrag med Ragnhild Wiborg i september.

Det er forøvrig rekruttert nye ledere til Femme f.o.m neste semester, og foreningen har mange

nye ideer til aktiviteter i regi av Femme i tiden fremover. Forensis-dagene ble avsluttet med

en stor studentfest på utestedet Cosmo i Vika, med over 250 studenter.

Foreningen arrangerte videre en pokerturnering i samarbeid med nettselskapet Betsson.

Turneringen ble holdt på Frokostkjellern, og inkluderte større pengepremier til de 10 beste

spillerne. Turneringen ble en stor suksess, og samtlige 100 plasser ble fylt opp i løpet av to

dager. Frokostkjellern og Congregatio Forensis vil fortsette sitt samarbeid ved fremtidige

sosiale arrangementer.

Navigo arrangerte ekskursjon til London i september 2006, og 22 jusstudenter tok turen over

for å besøke blant annet DLA Piper, Baker McKenzie og Oxford University. Det ble en

vellykket tur med et solid faglig innhold, kultur og severdigheter samt en god porsjon uteliv.

Vi ble veldig godt mottatt samtlige steder, med interessante foredrag, samtaler med advokater

på alle nivåer og faglige utfordringer av forskjellige slag. Særlig forhandlingskonkurransen

hos Baker McKenzie vekket konkurranseinstinktet hos reisefølget.

Pretium har dette semesteret deltatt i tredje runde i Børs-NM i regi av Finansavisen, som ble

avsluttet 11. desember. Gruppen klarte også denne gangen å slå våre argeste konkurrenter,

jusstudentene i Bergen og samfunnsøkonomene fra UiO. Det ble imidlertid en skuffende 16.

plass sammenlagt, men vi forventer et solid opprykk i neste runde av konkurransen som

begynner i januar 2007. Pretium arrangerte for øvrig en «kick-off» for konkurransen på

Frokostkjellern tidligere i år, hvor vi inviterte samtlige deltagende lag (totalt 27 lag) på pizza

og foredrag i regi av Nordnet. Videre satset vi på økt rekruttering til vårt eget lag, noe som



har resultert i at Pretium i dag teller 20 medlemmer. Laget holder faste diskusjonsmøter på

Kjelleren onsdager kl. 20:00.

Congregatio Forensis signerte i høst en samarbeidsavtale med Nordnet. I tillegg til et

hyggelig økonomisk bidrag til foreningen innebærer avtalen at samtlige av våre medlemmer

kan handle aksjer til ca. 30 % redusert kurtasje. Videre kan Nordnet tilby alle medlemmene

gratis kurs i temaer som teknisk og fundamental analyse og verdsettelse av aksjer. Kursene

har en ordinær pris på kr. 500 per person. Avslutningsvis innebærer avtalen at samtlige

medlemmer får gratis tilgang til en realtidsapplikasjon designet av Nordnet. Applikasjonen

tilsvarer det samme verktøyet som aksjemeglere generelt benytter, og gir våre medlemmer

sanntidsinformasjon fra norske så vel som utenlandske aksjemarkeder, råvarer som olje, gull

og kobber, valuta og nyhetsbyråer lik Reuters.

Foreningens faggruppe Juridica arrangerte fire vellykkede eksamensforelesninger i

november/desember. Oppmøte var meget bra, og tilbakemeldingene vi har fått tyder på at

studentene satte stor pris på ekstra undervisning kort tid før eksamen.

Congregatio Forensis har denne høsten vært i samtaler med McKinsey om et mulig faglig og

økonomisk samarbeid. Firmaet oppfatter foreningen som en særlig velegnet

rekrutteringskilde på fakultetet. På bakgrunn av dette vil de arrangere en bedriftspresentasjon

i regi av foreningen i firmaets lokaler med påfølgende foredrag og servering av mat og

drikke. Vi håper og tror at arrangementet vil kunne danne grunnlaget for et fortsatt samarbeid

med firmaet.

Karl-Axel Bauer





2007

Congregatio Forensis, Studentunionen for næringsliv, børs og finans, har lagt bak seg et

aktivt og innholdsrikt semester på Det juridiske fakultet. Medlemsmassen øker for hver uke

som går, økonomien er sterkere enn budsjettert og antall aktiviteter og arrangementer er i tråd

med aktivitetsplanen.

Semesteret ble innledet med høstens fadderuke, hvor foreningen tok i mot alle de nye

studentene i vårt nyoppussede kontor i Professorboligen. Vår direkte kontakt med studentene

denne første dagen i studiene viste seg å skape begeistring også denne gangen, og vi

registrerte over 100 nye medlemmer. Vi føler samtidig at foreningen har mer å by på til

studentene i fadderuken, og vi vil jobbe aktivt for å få til mer aktiviteter i vår regi i fremtidige

fadderuker.

Før semesterstart gjennomgikk vi en omstrukturering av foreningen, noe som medførte en

inndeling i et styre og en administrasjon, samt en ledelse bestående av formann, nestformann

og styreleder. Etter omstruktureringen består styret av styreleder, formann og nestformann,

samt lederne fra alle de åtte undergruppene. Administrasjonen består av foreningens formann

og nestformann, IT-sjef, HR-sjef, PR-sjef, Økonomisjef og Sponsorgruppen. Med faste møter

annenhver uke og god kommunikasjon gruppene imellom, er det foreningens oppfatning at

dette fungerer bra og er noe vi vil bygge videre på fremover.

Ledelsen i foreningen jobbet helt fra starten av semesteret med å skaffe ny

hovedsamarbeidspartner. Grunnlaget ble lagt ved et nøye gjennomtenkt og utarbeidet

prospekt som presenterte hele foreningen og alt den står for. Vi gikk ut til de ti største

advokatfirmaene med prospektet og fanget raskt interessen til de fleste. Det er viktig for oss

som forening å vite at vi er interessante, noe som bekrefter at vi gjør noe riktig.

Etter lange forhandlinger kom vi frem til at Wiersholm var den desidert beste kandidaten, og

vi avsluttet samarbeidet med Arntzen de Besche. Congregatio Forensis er Arntzen de Besche

en stor takk skyldig. De trådde til med tid og ressurser i foreningens spede begynnelse, og har

bidratt til at vi har en så sterk posisjon på fakultetet som vi har i dag.

Det gleder oss stort å inngå en langsiktig samarbeidsavtale med Wiersholm. Wiersholm

innehar en faglig juridisk kompetanse som er en av de beste i Norge, og er et firma



foreningen kan og vil assosieres med på alle måter. Congregatio Forensis ser frem til

samarbeidet med Wiersholm, som vi håper og tror bidrar til å utvikle foreningen og gjøre oss

bedre.

Foreningens børsgruppe Pretium startet semesteret tidlig med Kick-Off for Student-NM på

børs. De har nå fått en fast gruppe jusstudenter med store interesser for børs som samles på

Frokostkjelleren hver tirsdag. I tillegg har de avholdt populære kurs og foredrag med sin

samarbeidspartner Nordnet, og avsluttet semesterets Student-NM på børs med en fin 8. plass.

Juridisk finansklubb i Bergen og samtlige NHH-lag måtte se seg slått av Pretium, i en

konkurranse med over 40 lag.

Den nystartede gruppen Confero startet opp med en klassisk politisk debatt i forbindelse med

kommune- og fylkestingsvalget. Foran en fullsatt Frokostkjeller stilte alle landets seks største

partier sine representanter til livlig debatt, anført av tungvekterne Inge Lønning, Marit

Nybakk og Heikki Holmås. Arrangementet viste at debatter er kommet for å bli, og Confero

satser på å holde minimum én debatt i semesteret om aktuelle saker.

Semesterets Forensis-Dager ble arrangert sammen med Femme, og inneholdt en meget sterk

rekke foredragsholdere. I løpet av fire dager fikk fakultetet besøk av Erling Lae, Christian

Ringnes, Arne Hjeltnes og Marianne Lie. Dagene trakk til sammen over 350 studenter, før de

rundet av med stor jussfest på Frokostkjelleren. På tross av en vellykket samkjøring mellom

de to gruppene denne gangen, ønsker foreningen i fremtiden å avholde separate

arrangementer for å stille med aktiviteter over flere uker i semesteret.

Det er velkjent at jusstudenter flest er for dårlige på økonomi og regnskapsforståelse, noe

foreningen lenge har ønsket å gjøre noe med. Vi startet derfor et prøveprosjekt med Ernst &

Young, hvor de kom og holdt et vederlagsfritt regnskapskurs for studentene. Kurset ble en

enorm suksess, og med over 120 deltakere satser vi på å videreføre dette. Planen er å avholde

to kurs i semesteret, hvorav ett ABC-kurs og ett for viderekomne. Vi tror dette er et viktig

supplement til alle de studentene som er interessert i forretningsjus og at dette er noe som kan

komme til nytte i arbeidslivet.

Navigo jobbet hele semesteret med planleggingen av den lenge omtalte ekskursjonen til

Tokyo som vil finne sted i begynnelsen av 2008, og sendte ut omfattende program for turen i



oktober. Det viste seg at interessen var overveldende, og over 90 studenter meldte seg på

turen i løpet av et par dager. Dette førte til at vi måtte øke antall deltakere fra 30 til 40. Som

en kuriositet kan nevnes at turen var fullbooket før første informasjonsmøte var ferdig. Med

fullsatt tur allerede i slutten av november kunne arrangørene jobbe fullt og helt med selve

programmet, noe som er en stor fordel. Disse erfaringene tar vi med oss videre, og vi regner

med å fortsette med minst én stor ekskursjon hvert år.

Magasinet Pacta etablerte seg våren 2007 og det spennende andre nummeret skulle gis ut

dette semesteret. Redaksjonen jobbet for fullt hele semesteret og innhentet spennende og

inspirerende artikler og intervjuer. Med et opplag på 3 000 ble magasinet delt ut til samtlige

studenter mot slutten av semesteret, og det ble tatt særdeles godt imot på lesesalen. Magasinet

ble også sendt ut til de 100 største advokatfirmaene, de viktigste læringsinstitusjonene og

andre bedrifter med typisk juridiske stillinger. Foreningen er godt fornøyd med resultatet så

langt, men sikter enda høyere fremover. Vi satser på å øke sidetallet til over 50, øke kvaliteten

på artiklene og få inn mer faglig stoff. Det er også et mål å få ut Pacta to ganger i semesteret,

noe det vil jobbes med videre.

Juridica avsluttet høstens aktiviteter med sin sterke manuduksjonsrekke før eksamen. Vår nye

hovedsamarbeidspartner Wiersholm inviterte 100 studenter fra hvert kull til forelesning med

lettere servering, noe som ble meget godt mottatt blant studentene på fakultetet.

Tilbakemeldingene på forelesningenes faglige nivå var også veldig positive, og for

foreningen er det svært verdifullt å kunne dra nytte av Wiersholms faglige ekspertise. Vi tror

disse manuduksjonene vil bli stadig mer populære etter hvert som tiden går og vi får

strømlinjeformet arrangementet.

Foreningens økonomi er veldig god. Vi holder kostnadene på et minimumsnivå, godt hjulpet

av vårt vedtektsfestede forbud mot internrepresentasjon. Dette, sett i sammenheng med det

økonomiske bidraget fra vår hovedsamarbeidspartner Wiersholm, vil sikre foreningen i lang

tid fremover. Høsten 2007 gikk foreningen med 166 000 kroner i overskudd, av totalt 269

000 kroner i inntekter.

Det skal også bemerkes at foreningen gjorde flere langsiktige investeringer dette semesteret,

som vi vil dra økonomisk nytte av i flere år. Vårt langsiktige økonomiske mål er innen

rekkevidde, og med en langvarig samarbeidsavtale med Wiersholm har vi den stabiliteten vi



ønsker. Vi har opparbeidet oss en så stor kapital at den må forvaltes på en hensiktsmessig

måte, noe foreningen jobber videre med. Ledelsen og Økonomisjef vil gjennom 2008

undersøke de muligheter vi har og utarbeide en styringsplan for økonomien og

kapitalforvaltningen.

Foreningens regnskap for 2006 og 2007 gjennomgikk også en omfattende kontroll av

Kulturstyret ved UiO. Regnskapskontrollen viste et ryddig og godt regnskap uten feil eller

mangler.

Foreningens nettside, www.forensis.no, gjennomgikk en totalrenovering dette semesteret og

fremstår nå som profesjonell og brukervennlig, noe som er viktig i vår elektroniske verden.

Vi jobber med mer stoff på siden enn bare program, og ønsker å få den oppdatert mye

hyppigere enn det som var tilfelle tidligere. Som en kuriositet kan nevnes at vi i tråd med

foreningens pengepolitiske profil hyret inn en webdesigner fra India som jobbet for U.S

dollar, noe vi sparte atskillig penger på i og med at kursen har svekket seg radikalt mot den

norske kronen.

Congregatio Forensis vokser for hvert semester som går, på nesten alle områder. Foreningen

teller imponerende 1274 medlemmer ved årets slutt og er med det en svært viktig del av

studenttilbudet ved Det juridiske fakultet. Vi er nå over 50 medarbeidere i foreningen, fordelt

på åtte undergrupper og en administrasjon. Vi har en kjerne av meget dyktige studenter som

jobber frivillig og hardt for foreningens beste, hvis arbeid er av stor verdi. En av våre største

utfordringer er å fortsette å få tak i de genuint interesserte studentene som virkelig har lyst til

å gjøre en innsats for foreningen. Våre aktiviteter er meget populære, og vi drar hele tiden

erfaringer fra det vi har gjort tidligere og utvikler oss som forening. Vi er svært stolte av det

Congregatio Forensis har fått til, og gleder oss til å følge den fremtidige utviklingen.

Kasper Formo Asplin & Daniel Nyberg





2008

Vår

Congregatio Forensis, Studentunionen for næringsliv, børs og finans, har gått gjennom nok et

innholdsrikt semester. Mens nedskjæringer og oppussing rammer Det juridiske fakultet, har

vi ytterligere befestet vår stilling som en av de viktigste og største foreningene på jussen.

Medlemstallet stiger, antall arrangementer øker og økonomien er veldig god.

Dette semesteret startet med storslagen fadderuke for alle de nye studentene på fakultetet.

Allerede første dagen i fadderuken hadde vi over 100 nye studenter innom vårt kontor i

Professorboligen, hvor iskald San Miguel på fat ble en stor suksess mens vi presenterte

foreningen. På torsdagen tok rundt 30 studenter turen opp til Tryvann hvor de fikk gratis

heiskort og leie av ski, oppvarmet lavvo i bakken med pølsegrilling og musikk, samt

spennende konkurranser hvor en heldig vinner fikk tildelt hele 1. avdelings 1. semesters

pensum. En flott dag som vi ser frem til å utvikle og gjøre enda bedre ved neste fadderuke.

Mot slutten av januar stod den spennende ekskursjonen til Tokyo for tur. 40 jusstudenter fulle

av forventninger satt seg på flyet for å erobre Asia. Gjennom 10 dager besøkte vi blant annet

Credit Suisse, Universitetet i Tokyo, DLA Piper, Tokyo Stock Exchange og mye mer. I tillegg

ble det tid til sightseeing, shopping og fritid. Navigo har allerede startet planleggingen av de

neste ekskursjonene, og skal i fremtiden prøve å gjennomføre to turer i året. Savnet av

ekskursjoner til verdens metropoler har tydeligvis vært stor på Det juridiske fakultet, og

interessen for våre turer når nye høyder hver gang. Vi gleder oss til å presentere nye og

spennende reisemål for studentene neste semester.

I februar startet Student-NM på børs i regi av Finansavisen. Pretium stilte sterkt etter 8.

plassen forrige semester og møttes hver tirsdag for å diskutere de neste transaksjonene og

handler. Dessverre var markedet denne våren verre enn våre student-forvaltere klarte å

håndtere, og vi endte til slutt på en noe skuffende 29. plass. Gruppen er dog ved godt mot og

gleder seg til å slå hardt tilbake neste semester. Pretium har også hatt kurs i aksjehandel, fond,

teknisk analyse, markedspsykologi og investeringsstrategi, både i regi av vår

samarbeidspartner Nordnet og av foreningens dyktige medarbeidere, blant annet i kurslokaler

hos Wiersholm.



Forventningene til Confero var store etter braksuksessen med den klassiske politiske debatten

forrige semester. Dette semesteret stod det amerikanske presidentvalget på agendaen. Med

åtte paneldeltakere, alt fra journalister, akademikere og politikere til representanter for

Republikanerne og Demokratene, gikk debatten livlig for seg anført av ordstyrer Eva

Brattholm for en smekkfull Frokostkjeller. En morsom og engasjerende debatt som helt klart

svarte til forventningene. Confero planlegger en reprise av debatten få dager før selve valget

neste semester, noe vi tror vil bli en stor suksess.

Vår undergruppe Femme arrangerte et spennende foredrag med Bettina Banoun, en av

Norges dyktigste advokater som ble partner i Wiersholm i en alder av bare 31. Hun fortalte

om hva som skulle til for å lykkes som advokat, og da spesielt om det å være en sterk kvinne

i et mannsdominert yrke. De mange tilhørerne fikk med seg innspill og idéer de kanskje ikke

hadde tenkt på, og foreningen gleder seg til fremtidige foredrag med dyktige advokater fra

vår hovedsamarbeidspartner Wiersholm. Det er viktig for oss studenter å høre på erfarne

advokater, og vi setter stor pris på at så mange foredragsholdere tar seg tid til å stille opp for

studentene. Neste semester skal Femme prøve å arrangere tettere kurs og seminar direkte

rettet mot kvinner, noe som blir spennende å se responsen på blant studentene.

Tredje utgave av Pacta kom ut i mars, og ble godt mottatt på lesesalene. Med mange

interessante og gode artikler, som blant annet «If you’re gonna be dumb, you better be

tough», «Et møte med Herbjørn Hansson», «Mot en åpen og fri intellektuell økonomi», «Grip

muligheten mens du kan» og «Fristen for reklamasjon ved kjøp av mobiltelefoner», nådde

magasinet nye kvalitetsmessige høyder. I tråd med Pactas visjon fra forrige semester, ble

sidetallet økt til 48. Vi har nå en dyktig redaksjon som allerede har satt i gang arbeidet med

neste nummer.

I uke 14 var det igjen tid for de velkjente Forensisdagene, og fakultetet fikk besøk av Olaf

Thommessen, Kari Breirem, Herbjørn Hansson og Morten Sundstø. Oppmøtet var over all

forventning på alle foredragene og studentene satt stor pris på historien til Thommessen om

opp og nedturer i livet, Breirems kaotiske opplevelse i BAHR, inspirasjonskilden Hansson og

Sundstøs gjennomgang av aksjeforvaltning fra innsiden. Forensis har allerede begynt arbeidet

med å få tak i nye spennende foredragsholdere til neste semester.



I slutten av Forensisdagene inviterte foreningen til jussfest på Åpen Bar på Aker Brygge.

Med 250 jusstudenter i lystig lag gjentok vi den store suksessen fra sist gang.

Tilbakemeldingene fra studentene er at våre sosiale arrangementer er veldig populære,

nettopp fordi vi satser utradisjonelt på fakultetet. Vi planlegger derfor minimum to fester i

semesteret i fremtiden.

Jusstudenters kunnskap om økonomi er som kjent på et lavt nivå. Vi startet derfor et

samarbeid med Ernst & Young høsten 2007 om regnskapskurs for våre medlemmer, noe som

ble veldig vellykket. Våren 2008 gjentok vi suksessen, og revisorer fra Ernst & Young tok

våre medlemmer gjennom en lærerik case fra virkeligheten. Regnskapskurs er noe vi kommer

til å satse på fremover, men det er foreløpig usikkert hvordan vi skal optimalisere dette. I tråd

med foreningens mål om å hjelpe studentene med yrkesvalg etter endt utdannelse, ved å gjøre

de kjent med et bredt spekter av ulike stillinger i arbeidslivet, arrangerte vi også et

bedriftsbesøk hos McKinsey & Company i februar.

Da det nærmet seg eksamen arrangerte Juridica de meget populære manuduksjonene hos

Wiersholm. Dyktige advokater fra Wiersholm holdt forelesninger for 100 studenter fra hver

avdeling, hvorpå det ble bevertning og sosial sammenkomst i solen på takterrassen med

ansatte fra Wiersholm. Dette har vist seg å være et veldig godt tiltak for studentene før

eksamen. Neste semester planlegger Juridica å utvide tilbudet til studentene med skrivekurs

for de som skal i gang med masteroppgaven. Vi gleder oss til å se hvordan responsen blir.

I april var det nok en gang tid for Generalforsamling i Congregatio Forensis, foreningens

øverste myndighet som holdes en gang i året. Alle styrevervene stod til valg, og det var

mange som møtte opp for enten å stille til valg selv, hadde en favoritt de ville stemme på eller

bare var nysgjerrige på hva som skjedde i foreningen. Kasper Formo Asplin ble gjenvalgt

som Formann, Daniel Nyberg ble valgt som Styreleder og Merete Lie Holen som

Nestformann. I tillegg ble fire ledere for Confero, Femme, Juridica og Navigo gjenvalgt, og

fire nye personer ble valgt inn som ledere i Pretium, Pacta, Forensis og Celebratio. Vi ser

frem til et nytt år med et nytt styre. Det er dog beklagelig at en av foreningens største

ressurser går av som styreleder etter vårsemesteret 2008. Foreningen er Christian Gløersen en

stor takk skyldig for den innsats han har gjort siden han ble med i foreningen fra dens

begynnelse. På semesterets avslutningsfest ble han hedret med en personlig karikatur tegnet

av den anerkjente tegneren Arne Roar Lund, en avskjedsgave vel fortjent.



Gjennom semesteret har foreningens ledelse fortsatt med faste styremøter og

administrasjonsmøter annenhver uke. Dette har ført til en bedre kommunikasjon mellom

gruppene og lettet arbeidet for foreningens medarbeidere. I januar foretok vi også en anonym

spørreundersøkelse blant foreningens over 50 medarbeidere. Responsen var viktig og

interessant for å få vite hva som burde endres, fjernes og gjøres mer av internt i foreningen.

Det er viktig for oss å være en hyggelig og engasjerende forening å ta del i som medarbeider,

det være seg gjennom spennende og interessante arbeidsoppgaver, morsomme sosiale

sammenkomster og en arbeidsfordeling som står i stil til det en har tid til som student ved Det

juridiske fakultet. Vi jobber kontinuerlig for å forbedre oss og bli mer attraktive for de mange

studentene som har lyst til å gjøre en innsats blant foreningene på jussen. Likevel er det vårt

synspunkt at vi ikke skal lokke til oss nye medarbeidere med gratis mat og drikke, men være

særs restriktive med tanke på utlegg til intern representasjon. Det skal dog nevnes at våre

medarbeidere gjør en fantastisk bra jobb, og fortjener langt mer enn de må nøye seg med nå;

et hyggelig foreningsmiljø, utfordrende arbeidsoppgaver og gode erfaringer å ta med seg

videre etter studiene.

Foreningens økonomi er fortsatt veldig god, selv om vi ser tendensen til høyere utgifter til

våre mange arrangementer og initiativ. Kostnadene forblir dog på et minimumsnivå, og vi

føler vi kun bruker midler på det høyst nødvendige. Magasinet Pacta er foreløpig et

tapsprosjekt, men dette setter vi alt inn på å snu i det kommende semesteret. Vi bruker også

en del midler under fadderuken. Dette er nøye overveid og vi er av den oppfatning at det er

særs viktig å gi alle de nye studentene et godt inntrykk av Congregatio Forensis når de starter

på jussen. Dette er vi sikre på at vil lønne seg i lengden. Videre gikk foreningen også til

innkjøp av et nytt speilreflekskamera dette semesteret. Det er viktig å dokumentere alt vi

bedriver gjennom årene, med attraktive magasiner og gode nettsider. Regnskapet for våren

2008 viser et overskudd på 164 344 kroner, av totalt 314 007 kroner i inntekter.

Gjennom semesteret har foreningens indiske webdesigner på initiativ fra ledelsen jobbet med

et nettbasert passordbeskyttet medarbeiderområde som vil stå ferdig til starten av neste

semester. Denne skal inneholde kalender, kontaktliste, organisasjonskart, dokumenter til

nedlasting og viktige beskjeder. Det er viktig at våre medarbeidere får tak i all den

informasjonen de trenger når de trenger det, for å gjøre jobben i foreningen så enkel som

mulig.



Det er grunn til bekymring da ledelsen har fått signaler fra Universitetet om at det vil være få

lokaler ledige til studentforeninger etter oppussingen av universitetet. Dette er en utfordring

for oss, men vi har allerede begynt å tenke på hvordan vi skal håndtere dette.

Congregatio Forensis har gått gjennom nok et imponerende semester. Vi leverer på de fleste

områder og medlemstallet teller 1448 medlemmer. Vi er en viktig del av studenttilbudet ved

Det juridiske fakultet, men dette krever også at vi kontinuerlig fornyer oss og at våre

arrangementer svarer til de høye forventningene som er satt av både våre medlemmer og oss

selv. Jeg er stolt av at foreningen har så mange dyktige og engasjerte medarbeidere. Vi nyter

godt av den frivillige innsatsen over 50 medarbeidere i Congregatio Forensis gjør hver dag.

Sammen former vi foreningen til det den er i dag, en viktig og betydningsfull forening for

alle studenter ved Det juridiske fakultet.

Kasper Formo Asplin & Merete Lie Holen

Høst

Høstsemesteret 2008 hadde Congregatio Forensis mye spennende på programmet.

Semesteret startet med fadderuken, og mottakelse av de nye studentene i Gamle Festsal, hvor

foreningen presenterte seg på en fin måte. Senere på kvelden fikk vi besøk av minst 150 nye

studenter på kontoret vårt i Professorboligen, for en nærmere presentasjon av Congregatio

Forensis, samt servering av gratis iskald San Miguel på fat. På torsdagen tok vi med oss 40

nye studenter til bowling på Hard Rock Café, et morsomt og nytt bidrag i fadderuken.

Første uken i det nye semesteret delte vi også ut vårt nye prosjekt; en studentkalender spesielt

tilpasset Det juridiske fakultet. 320 sider med presentasjon av foreningen og oversikt over

hele studieåret i lommeformat. Denne ble tatt godt imot, og mange studenter benytter seg av

denne i deres daglige planlegging.

28. august og 12. september arrangerte vi sammen med vår hovedsamarbeidspartner

Wiersholm et meget bra skrivekurs for 5. avdeling. Her fikk 35 studenter nyttige råd og god

veiledning i starten av arbeidet med masteroppgaven. Dette nye prosjektet er et kurs vi

definitivt kommer til å fortsette med, samt utvikle for å gjøre det enda bedre for studentene.



Aksjekonkurransen startet 8. september, og med det satte Pretium i gang arbeidet for å nå

toppen i Student-NM på børs i Finansavisen. Vi hadde Kick-Off for konkurransen på

Frokostkjelleren fredag 12. september, hvor det samlet seg mange av de 101 lagene som er

med. Hver tirsdag hele semesteret møttes Pretium på Frokostkjelleren for å diskutere børs og

finans, samt planlegge ukens kjøp og salg. Pretium endte på en hederlig 8. plass i

konkurransen, og har etablert seg i toppen av Eliteserien. De har nå blitt en fast kjerne på

meget dyktige studenter, men vi synes engasjementet er blitt litt mindre, og vil gjennom neste

semester prøve å øke interessen for Pretium enda mer. Pretium ble også intervjuet og

presentert i en dobbeltsidig artikkel i Dagbladet dette semesteret, en artikkel med fokus på

studenter på børs i finansuroen. Det sier meget om Pretium at Dagbladet velger å skrive

artikkel om oss på Det juridiske fakultet, fremfor samtlige andre handelshøyskoler i Norge.

Pretium holdt også et nyttig og spennende kurs om Warrants den 28. oktober.

Navigo hadde store planer dette semesteret. Ekskursjonen til Brasil ble annonsert på

fakultetet i slutten av august, og ekskursjonen til Singapore ble annonsert i oktober.

Ekskursjonen til Singapore vil bli holdt i slutten av januar 2009, mens ekskursjonen til Brasil

ble holdt fra 5. til 20. desember. En gruppe studenter dro til Brasil rett etter eksamen. Først

gikk turen til Rio de Janeiro hvor de besøkte norske firmaer (StatoilHydro, Gearbulk og

Innovasjon Norge). I tillegg fikk de med seg noen turistattraksjoner som Jesusstatuen,

Sukkertoppen og ikke minst strendene. En kveld på sambafest fikk de også med seg, samt

god brasiliansk mat. Den andre uken i Brasil gikk til business-metropolen São Paulo. Her

besøkte de et av Sør-Amerikas største advokatkontorer Veirano Advogados, Statsadvokaten,

Statsdomstolen, Universitet i São Paulo, mineralvannkonsernet Schincariol og Børsen som er

verdens tredje største. Alt i alt en strålende ekskursjon, og vi gleder oss allerede til å lese

reisebrevet fra Singapore til våren.

Pacta ble gitt ut i begynnelsen av september, og hadde forhandlinger som hovedtema.

Gjennom 48 sider ga redaktørene Ranveig Sanner og Thomas Hammervold oss spennende og

engasjerende artikler om blant annet «Jussen som døråpner», «Grip muligheten mens du kan

– trainee i Singapore», «Subprime på norsk», «Økonomi vinner presidentvalget» og

«Forhandlinger og forhandlingsteknikk». Det er dog en stor utfordring å få magasinet til å gå

i pluss. Annonsene stiger for hver utgave, men det koster mye å trykke 3000 eksemplarer i

full farge. Vi jobber intenst med inntekter og kostnader, men ser også at et magasin i

startfasen har mange utfordringer. Vi føler at Pacta er blitt en viktig del av foreningen,



magasinet er etablert som et givende bidrag på lesesalene og responsen fra studenter og

fakultetsansatte er positiv. Vi ser frem til kommende utgaver av Pacta.

Semesterets Forensis-Dager ble holdt fra 24. september til 1. oktober. På programmet stod

Hilde Myrberg, konserndirektør i Orkla, ordfører Fabian Stang og Harald Magnus

Andreassen, sjeføkonom i First Securities. Besøket var på godt over 100 tilhørere på hvert

foredrag, og vi er godt fornøyd med dagene. Myrberg fortalte om hvordan hun som kvinne

kom seg opp og frem i næringslivet, samt hvordan det er å jobbe som jurist i et stort konsern.

Andreassen stod for det mest populære foredraget, og fortalte engasjert om finanskrisen og

om hva den bringer med seg fremover. Foredraget med Fabian Stang ble dog en utfordring

når det viste seg at hovedpersonen ble syk et par timer før foredraget skulle holdes. Krisen

var et faktum, og det så ut til at Congregatio Forensis måtte skuffe sine medlemmer med sin

første avlysning. Etter mange hektiske telefonsamtaler til Høyres Hus klarte vi til slutt å

overtale Michael Tetzschner til å stille opp på to timers varsel. Lederen for Oslo Høyre er til

daglig advokat og holdt et meget interessant foredrag om jus og politikk. Tidligere har vi gitt

foredragsholdere en vin og en blomsterbukett, som takk for at de stiller opp gratis for

studentene. Dette semesteret hadde vi derimot fått designet og laget en egen mørk blå

Congregatio Forensis kaffekopp, med gulltrykk hvor det står «Takk for din innsats for

studentene på Det juridiske fakultet!» Denne ble gitt til foredragsholderne sammen med en

fin blomsterbukett, noe som ble satt stor pris på. Forensisdagene ble som alltid avsluttet med

en storslagen fest, denne gangen på Horgan’s, et av Oslos mest populære utesteder. Med

gratis inngang og over 350 gjester ble dette en jussfest vi sent vil glemme.

Det er foreningens formål å støtte studenter som interesserer seg for skjæringspunktet jus og

økonomi. Vi fortsatte derfor med våre populære regnskapskurs, og arrangerte i samarbeid

med Deloitte to kurs i midten av oktober. Først et basiskurs, og deretter et oppfølgende

påbyggende kurs med fokus på en virkelig case. Kursene var gode og vi hadde over 100

deltakende studenter. Vi ser frem til å fortsette samarbeidet med Deloitte, og sammen utvikle

disse interessante kursene videre. Vi vil i neste semester også prøve å arrangere kursene i

tettere dialog med fakultetet, da det viser seg at flere av foreleserne i selskapsrett ønsker disse

kursene velkommen som et kjærkomment bidrag til den pensumrelaterte undervisningen.

To uker før presidentvalget i USA arrangerte Confero en spennende debatt på

Frokostkjelleren. Over 100 tilhørere fikk høre en intens debatt mellom representanter fra



Demokratene og Republikanerne, anført av tidligere utenrikskorrespondent og journalist Joar

Hoel Larsen som ordstyrer. I motsetning til den forrige debatten om presidentvalget som tok

for seg analyser og ekspertuttalelser, hadde vi denne gangen en klassisk politisk debatt

mellom de to partene. Confero har definitivt kommet for å bli på fakultetet, og vi gleder oss

til å følge utviklingen i debattarrangementene.

Femme arrangerte 27. oktober omvisning på børsen og foredrag med børsdirektør Bente

Landsnes. De rundt 50 deltakerne fikk en innføring i børsens historie, børsens

hovedoppgaver, hva børsen er i dag og børsens fremtid. Avslutningsvis åpnet børsdirektøren

for spørsmål fra salen, og det ble en lang og interessant runde med spørsmål og svar, særlig

rundt den pågående finanskrisen og Seadrill-saken. Vi takker Oslo Børs for en hyggelig og

givende mottakelse.

Da det nærmet seg eksamen arrangerte Juridica de meget populære manuduksjonene hos

Wiersholm. Rundt 350 studenter fra alle fire avdelinger fikk det lille ekstra før eksamen med

temaer som Grunnleggende prinsipper i erstatningsretten, Klage på og omgjøring av

forvaltningsvedtak og Kontraktsrevisjon og rettslig interesse. Tilbakemeldingene fra

studentene er meget gode, og vi føler vi har optimalisert programmet for manuduksjonene.

Som en kuriositet kan nevnes at Arntzen de Besche kopierte våre manuduksjoner i år og

arrangerte sine egne separate forelesninger, et stunt de gjorde uten samarbeid med noen av

foreningene på fakultetet. Det skal dog nevnes at de ringte oss og sørget for å ikke kollidere

med våre manuduksjoner.

Vår indiske webdesigner jobber kontinuerlig med å forbedre og optimalisere våre

nettløsninger. I starten av høstsemesteret ble www.congregatio.no lansert, en passordbeskyttet

nettside for våre medarbeidere. Her kan de enkelt finne all den informasjon de trenger for å

gjøre arbeidet for foreningen enda bedre og mer effektivt. Med kalender, adresselister,

kontaktinformasjon, beskjeder og dokumentnedlasting har dette blitt en viktig del av det

daglige arbeidet i foreningen. Mot slutten av semesteret startet arbeidet med vårt nye

nettprosjekt; en online medlemsdatabase som er koblet opp til innmeldingsboksen på vår

hjemmeside www.forensis.no. Denne databasen vil automatisk oppdatere medlemsregisteret

og har flere nyttige funksjoner til hjelp for arbeidet med våre mange medlemmer. Denne

databasen ble ferdigstilt julen 2008 og vil sammen med en ny og optimalisert layout for vår

hovednettside ønske nye studenter og medlemmer velkommen i 2009. Det er foreningens



tanke at et godt og brukervennlig nettsystem er viktig for å presentere og utvikle seg, og vi

jobber derfor mye med dette. Selv om den norske kronen har svekket seg mot euro, har

foreningen gjort en meget god avtale med vår venn fra India.

Dette semesteret startet vi også vårt nye spennende Medlemskortprogram. Alle våre

medlemmer har fått utdelt elektroniske personlige medlemskort, og det er vår intensjon at

disse skal benyttes for å få gode avtaler i butikker og bedrifter i nærheten av fakultetet. Som

et prøveprosjekt startet vi med kafferabatt på Kaffefuglen, en liten café ved Domus Nova.

Viser du medlemskortet får du rabatt på kaffe. Vi har tatt med oss verdifulle erfaringer fra

dette prøveprosjektet, og gleder oss til å forbedre programmet gjennom neste semester. Vi har

en egen avdeling som jobber kontinuerlig med dette prosjektet og vi håper det kan lanseres

for fullt høsten 2009.

Universitetet har nå laget en foreløpig plan for oppussing av fakultetet, og dette medfører

store utfordringer for de ulike studentforeningene på fakultetet. Vi blir alle kastet ut av

Professorboligen 1. mai, uten noen tilgjengelige erstatningslokaler. Ledelsen har sittet i flere

møter om dette betente temaet gjennom hele semesteret, og vi krysser fingrene for

kontorlokaler på Domus Nova. Lokaler i Karl Johans gate er forbeholdt Juristforeningen,

korpsene og korene. Får vi gode kontorlokaler på Domus Nova, er vi ikke fremmed for at en

slik løsning kan være til det bedre for foreningen. Professorboligen har i dag et fyllestempel

vi ikke ønsker å forbinde oss med. Nye, flotte kontorlokaler kan bidra til å ytterligere øke

seriøsiteten rundt foreningen, noe som er udelt positivt. Domus Nova er videre primært

forbeholdt studenter på første og andre avdeling, og det er en kjent sak at vi prøver å få disse

studentene til å melde seg inn i foreningen. I tillegg åpner fakultetet nye lesesalsplasser i

Pilestredet slik at flere studenter vil oppholde seg i nærheten av Domus Nova. Det er

avslutningsvis også positivt at vi i så fall får våre egne lokaler hvor vi selv har ansvaret og vet

betingelsene, da vi ikke vil leve på Juristforeningens nåde, som jo snarere motarbeider oss

enn å ivareta våre interesser. Dette er uansett en vanskelig sak for alle parter, men vi har

forståelse for at fakultetet ikke vil beholde Professorboligen som den er i dag.

I desember var ledelsen i et konstruktivt møte med Dekan professor Hans Petter Graver og

Prodekan for studier professor Finn Arnesen. Formålet med møte var todelt; for det første å

presentere Congregatio Forensis som en stor og etablert foreningen ved Det juridiske fakultet,

sekundært å starte en dialog med fakultetet om nye idéer vi har og hvordan vi kan bistå



fakultetet som en betydningsfull aktør. Vi er meget fornøyd med hvordan møtet utviklet seg

og føler Graver og Arnesen satt igjen med et godt inntrykk av foreningen og de mange

aktivitetene vi bedriver gjennom året. De var også positive til våre nye idéer som

innføringskompendium for nye studenter, sms-tjeneste for fakultetet og lydfiler fra

forelesninger. Fakultetet og foreningen vil samarbeide videre dette det kommende semesteret.

Økonomien til foreningen er meget god. Gjennom godt arbeid med både inntekter og

kostnader har vi klart å drive foreningen med et stort overskudd hvert eneste semester.

Regnskapet for 2008 viser et overskudd på 387 635 kroner, og totale kostnader på 270 917

kroner. Vi synes imidlertid dette er for høye kostnader, og har gått gjennom kostnadspostene

for å finne steder vi kan stramme inn. Vi brukte for mye penger i fadderuken, som vi ikke tror

er verdt det. Vi har derfor besluttet å ikke arrangere noe i fadderuken, bortsett fra den

sedvanlige velkomsten på kontoret på mandagen. Vi vil heller jobbe for å bruke disse

pengene på noe faglig, som kommer samtlige nye studenter til gode. Videre nådde foreningen

dette semesteret en oppspart kapitalreserve på 1 000 000 kroner. Disse har vi satt av til

langsiktig sparing. Vi mener det er av stor viktighet for foreningen å sette av kapital til

hardere tider. Avslutningsvis vil jeg peke på vårt vedtektsfestede forbud mot bruk av midler

til internrepresentasjon, en regel vi er stolte av og som har bidratt til vår sunne økonomi.

Samtidig som nedskjæringer og oppussing rammer Det juridiske fakultet, har vi ytterligere

befestet vår stilling som en av de største foreningene på jussen. Vi har nå passert 1500

medlemmer, men vil fremover trolig ikke oppleve samme eksplosive økning i

medlemsmassen som vi har gjort til nå. Flere medlemmer blir ferdige med studiet og

fakultetet skal kutte ned inntaket av studenter med rundt 30%. Vi ser imidlertid ikke på dette

som problematisk, da vi er godt etablert og har flere nye prosjekter på gang som vil øke

interessen og engasjementet for foreningen. Avslutningsvis vil vi takke de over 50

medarbeiderne som gjør en fantastisk jobb for Congregatio Forensis hver eneste dag. Her kan

det også nevnes at vi i høstsemesterets fadderuke fikk med hele ni nye studenter som aktive

medarbeidere, noe vi ser på som meget gledelig. Vi ser tilbake på et innholdsrikt og

oppløftende høstsemester 2008, og gleder oss til å ta fatt på nye utfordringer i 2009.

Kasper Formo Asplin & Daniel Nyberg



2009

Vår

Året 2009 startet som vanlig med fadderuken, en uke foreningen nyter svært godt av med

tanke på rekruttering av nye medlemmer. Med presentasjon for alle de nye studentene i

Gamle Festsal, samt mindre møter med samtlige faddergrupper på vårt kontor i

Professorboligen utover kvelden var det ingen nye studenter som ikke visste hva Congregatio

Forensis var, og de aller fleste ble medlem i foreningen. Tidligere har vi invitert nye studenter

til et spennende arrangement i fadderuken, men her har vi kun kommet i kontakt med rundt

50 personer. I fjor høst bestemte vi oss derfor for heller å satse mer på tiltak hvor vi nådde

frem til samtlige av de nye studentene. To uker etter fadderuken, når de nye studentene var

godt i gang med sin nye studiehverdag, inviterte vi derfor hele 1. avdeling på gratis lunch på

Frokostkjelleren. Med baguetter og kaffe fra BIT, samt mange av foreningens erfarne

medarbeidere, ble arrangementet meget vellykket med over 300 deltakere. Gjennom lunchen

satt samtalen løst om alt fra Congregatio Forensis, studiet, eksamen, fag, forelesere og

studietips. Vi er meget fornøyd med dette tiltaket, og ser frem til å utvikle det til neste

semester.

I fadderuken fikk også samtlige nye studenter utdelt sin egen Wiersholm-bag med mye

spennende innhold. De to siste utgavene av Pacta, informasjon om foreningen og Wiersholm,

samt vårt nyeste prosjekt: Innføringskompendiet. Innføringskompendiet er et omfattende

kompendium laget for å gi de 300 nye studentene en mulighet til å sette seg inn i jussen på en

enklere måte. Det er mye som kan virke uklart og uoverkommelig når en starter på et såpass

teoretisk studie som jus, og tanken bak kompendiet var å gi de ferske studentene studietips,

samt mer dyptgående artikler om de mest sentrale emnene på 1. avdeling. Kompendiet

omfattet hele 159 sider i A4-format, og ble godt mottatt blant de nye studentene. Vi gleder

oss til å følge utviklingen og optimaliseringen av Innføringskompendiet, og en egen

prosjektgruppe jobber med neste utgave gjennom hele semesteret.

Celebratio arrangerte to vellykkede arrangementer dette semesteret; julebord for foreningens

medarbeidere og en storslagen jussfest på utestedet Hammertson. Julebordet samlet rundt 40

medarbeidere til hyggelig lag med tapas og taler, før alle dro til Horgan’s for en fest ut i de

sene nattetimer. Festen på Hammertson trakk noe færre festdeltakere enn vi hadde håpet, men



må likevel sies å ha frontet foreningen på en positiv og sosial måte. Celebratio vil fokusere på

økt oppslutning mot den store jussfesten neste semester.

Confero avholdt sin halvårlige debatt onsdag 4. mars på Frokostkjelleren. Den omhandlet den

nye studieordningen ved fakultetet, i kjølvannet av Dekanus Hans Petter Gravers oppfordring

om studentenes innspill. Panelet besto av Prodekan Finn Arnesen fra fakultetet, Helge

Blyberg fra JSU, Johan Svedberg fra Wiersholm, Eivind Aarnes Nilsen fra Congregatio

Forensis og Henrik Sander fra Treider Jus. Debatten ble ledet av ordstyrer Gemetchu Hika fra

Hjort. Debatten var av god kvalitet, men det møtte opp færre studenter enn forventet. Antallet

tilhørere var i overkant av 50 stykker, og Universitas var innom og skrev en positiv artikkel

om debatten. Confero satt også i gang med sitt pilotprosjekt Quaestio. Quaestio er et

debattforum hvor studenter får et trivielt emne de skal debattere enten for eller imot. Målet

med Quaestio er å tilby studentene en mulighet til å øve sine resonnerings- og taleevner. Vi

inviterte Andreas Haga som representant for JCI og han holdt et times foredrag for de

fremmøtte studentene. Det var tolv studenter som møtte opp, men dette var forventet i og

med at det var et prøveprosjekt. Selve debatteringskonkurransen fungerte veldig bra og alle

som deltok var fornøyde. Planene er å fortsette med Quaestio til høsten på en mer

regelmessig basis.

Juridica startet semesteret med skrivekurs for 5. avdeling hos Wiersholm. Dette var en

suksess med gode tilbakemeldinger, dog med noe færre deltakere enn det vi hadde ønsket. Vi

ser for oss å fortsette med skrivekursene i fremtiden. Dette er et tilbud studentene ikke får fra

andre hold, og har stort potensial til å bli videreutviklet. Juridica arrangerte også sine

sedvanlige manuduksjoner, én for hver avdeling. Denne gangen stod Mangelslæren i

kjøpsretten, Forvaltningsvedtak, Gjennomgang av selskapsretten og Rettskraft i prosessen på

programmet, og oppmøtet var bra og tilbakemeldingene gode. Vi understreker viktigheten av

at Wiersholm stiller med partnere som forelesere, da disse innehar kompetanse og erfaring

som er uvurderlig for studentene. Dette i motsetning til advokatfullmektiger som kun har

jobbet et par måneder med emnet. For fremtiden har det vært drøftet om Juridica skal avholde

prøveeksamen for 3. avdeling en stund før eksamen. Dette er spennende tanker, som

foreningen tar sikte på å gjennomføre.

Navigo arrangerte ekskursjon til Singapore for 21 reiselystne studenter fra 19. til 24. januar.

Singapore ble valgt som destinasjon fordi landet har svært høy økonomisk aktivitet og huser



en av verdens travleste havner. Hovedfokuset for turen skulle nemlig være rettet mot

skipsfart, og de ønsket å møte aktører, både norske og utenlandske, som var tilknyttet

shippingmiljøet i landet. Noen dager før avreise fikk de reisende et introduksjonsforedrag i

sjørett og skipsfart av Erik Røsæg, som er professor ved Nordisk institutt for sjørett. Under

oppholdet ble det besøk hos ambassaden og Innovasjon Norge, REC, Seadrill, MPA

(havnemyndighetene i Singapore), Nordisk skibsrederforening, Dag Rømmen (jurist

praktiserende bl.a. som voldgiftsdommer i Singapore), Platou, Blystad, Keppel skipsverft og

Vogt & Wiig. Alle besøk var svært interessante og sammen oppfylte de ekskursjonens formål;

nemlig å bli bedre kjent med shippingnæringen generelt, i Singapore spesielt, om norske

juristers arbeid i Singapore og litt om hvilke næringslivsaktører som finnes i Singapore.

Navigo fikk imidlertid store utfordringer med svingninger i valutamarkedet fra de bestilte til

de betalte denne ekskursjonen. Den norske kronen svekket seg nemlig markant i forhold til

Sing-dollar (opp mot 20%), noe som medførte at turen ble betydelig dyrere enn først antatt,

da prisene vi hadde forholdt oss til var oppført i Singapore-dollar. Navigo har tatt lærdom av

dette og vil legge inn en buffer ved fremtidige ekskursjoner for å sikre at så ikke skjer igjen.

Pacta no 5 kom ut i begynnelsen av mars, og for hvert nummer tyder tilbakemeldingene på at

magasinet blir bedre og bedre, både innholds- og layoutmessig. Redaktørene Thomas

Hammervold, Ranveig Sanner og Julie Rasmussen, samt en større redaksjonsgruppe, ga

gjennom 52 sider leserne interessante og engasjerende artikler som Aksjonærmodellen,

Jurister som havner på gata, Infosenteret – fleip eller fakta? og Dress code for jurister.

Uavhengig av et sterkt redaksjonelt innhold har Pacta slitt gjennom finanskrisen. Det

økonomiske resultatet var i fare for å bli veldig dårlig tatt i betraktning et meget stort frafall i

annonseinntekter. Redaksjonen jobbet derfor iherdig for å kutte så mange kostnader som

mulig, og vi fikk til slutt senket underskuddet til et par tusen kroner. Pacta var også så heldig

å få et intervju med en dyktig jurist i StatoilHydros juridiske avdeling i Rio de Janeiro i

Brasil. Beskjeden var derfor tung å bære da vi fikk høre nyheten om Air France flight AF447

på vei fra Brasil til Frankrike som nylig gikk ned i Atlanterhavet med 228 personer om bord,

med blant annet 3 ansatte ved StatoilHydros kontor i Brasil ombord. Én av dem var Kristian

Berg Andersen, som vi fikk gleden av å intervjue i Pacta no 5. Våre tanker og dypeste

medfølelse går til de pårørende. En spesiell omtanke og medfølelse sender vi til Kristians

kone og to små barn.



Pretium fortsatte ferden mot seier i den anerkjente aksjekonkurransen Studenter på børs i regi

av Finansavisen og ledet konkurransen de to første månedene. Når konkurransen ble avsluttet

endte de imidlertid på en noe skuffende 11. plass, men dette må vi være fornøyd med tatt i

betraktning at det er over 150 deltagende lag i konkurransen. Vi er spesielt fornøyd med at vi

slår de fleste andre lag fra Oslo. Tirsdag 17. februar holdt Pretiums egen Ole Johan Stensli

kurs i teknisk analyse i Wiersholms lokaler, kurset var fullbooket og deltakerne meget

fornøyde. I slutten av mars ble Pretiums medarbeidere spesielt invitert til Aktiedagen 09 på

BI, noe vi ser på som en hyggelig gest fra våre medstudenter fra økonomistudiet. I mars skrev

også Finansavisen en artikkel med det interessante tema: Pretium består av jusstudenter med

veldig god teft for aksjer og leder aksjekonkurransen over samtlige norske økonomistudenter

i Norge og utlandet. Vi gleder oss over Pretiums evner til å hevde seg helt i toppen av norske

studenter med betydelig finanskunnskap, og er sikker på at den etterlengtede seieren i

aksjekonkurransen er innen rekkevidde.

Femme fokuserte dette semesteret på Mentorordningen, et spennende samarbeidsprosjekt

med Juristforbundet. Mentorordningen er et prosjekt for kvinnelige studenter ved Det

juridiske fakultet, hvor utplukkede kandidater blir matchet med en mentor fra arbeidslivet.

Det ble i den forbindelse holdt et foredrag 24. mars med danske Gita Larsen og Eirin

Simonsen som foredragsholdere. Larsen snakket om hennes erfaringer fra et lignende

prosjekt som pågår i Danmark og Simonsen snakket om verdiene ved nettverksbygging og

nettverk. Femme har hatt hyppige møter med Juristforbundet gjennom semesteret og

planlegger å sette i gang mentorprosjektet for fullt til høsten.

Forensisdagene presenterte denne våren fem spennende foredrag. Fra 16. til 25. mars gjestet

Arild Hermstad fra Fremtiden i våre hender, Harald Magnus Andreassen fra First Securities,

Reynir Indahl fra Altor Equity Partners, Erling Kagge og Mads Gilbert fra fakultetet for å

fortelle studentene om sine erfaringer og historier. Særlig Mads Gilbert trakk fullt hus og

satte ny verdensrekord på Frokostkjelleren med over 200 tilhørere. Harald Magnus

Andreassen og Erling Kagge tiltrakk seg også et godt oppmøte, mens de to siste foredragene

var noe mindre populære. Forensis-Dagene har imidlertid mottatt skryt fra både

foredragsholdere og tilhørere for gjennomføring og profesjonalitet i alle ledd, og vi gleder oss

til å følge fortsettelsen på dette meget spennende arrangementet. Congregatio Forensis fikk

dessverre flere tragiske nyheter også under vårens Forensisdagene. Vi hadde vært så heldige å

fått dyktige Steinar Lem fra Fremtiden i våre hender som foredragsholder. Dagen før



foredraget fikk vi derimot den tragiske beskjeden at Steinar Lem hadde blitt rammet av

dødelig kreft, og at han kun hadde få uker igjen å leve. Våre tanker og dypeste medfølelse går

til hans pårørende.

Av eksterne bidragsytere inviterte Congregatio Forensis studentene til bedriftspresentasjon og

case workshop hos McKinsey. Det er viktig for foreningen å vise studentene at det er andre

spennende muligheter etter endt studie enn det å bli advokat. Dette gjenspeiler vår visjon om

å være bindeleddet mellom studiene og arbeidslivet.

Congregatio Forensis startet denne våren opp en prosjektgruppe ledet av Torstein Vikane for

å utrede mulighetene for å ta opp samtlige av forelesningene på fakultetet og legge dem ut

gratis og digitalt for studentene. Vi mener dette er av nødvendighet for studentene i dagens

digitale virkelighet, og mener det vil hjelpe studentene umåtelig i sin hunger etter mest mulig

kunnskap. Vi ser ikke på dette som en erstatning til dagens forelesninger, men snarere et

verdifullt supplement hvor studentene kan laste ned og høre på nøyaktig de emnene de

trenger når de repeterer fag. Vi gleder oss til å følge prosjektgruppens arbeid fremover.

Vi inngikk også en avtale med forsikringsselskapet AIG om salg av rabattert reiseforsikring

til våre medlemmer dette semesteret, en reiseforsikring som ble kåret til Best i test av

Aftenposten. Vi er glade for å kunne tilby våre medlemmer noe mer enn gode og

engasjerende arrangementer, og tar sikte på å utvikle medlemsfordelene videre gjennom de

neste semestrene.

Foreningen gikk dette semesteret til innkjøp av sitt eget store lydanlegg, til bruk ved foredrag

og debatter. Vi har sett oss lei på Juristforeningens monopolpriser på slikt utstyr på jussen, og

mener at de foreningene med sterk økonomi burde hjelpe de mindre foreningene, i

motsetning til å kreve overpris for blant annet utstyr. Congregatio Forensis låner derfor ut sitt

lydanlegg gratis til alle studentforeningene ved fakultetet, et tiltak som er tatt godt imot blant

disse gjennom våren. Lydanlegget inneholder to høyttalere, mikser, kabler og seks

mikrofoner, et topp moderne lydanlegg perfekt til vårt bruk.

Et generasjonsskifte og en spennende utvikling har preget Congregatio Forensis denne våren.

Foreningen retter en spesielt stor takk til avgåtte styreleder Daniel Nyberg, som har vært en

verdifull medarbeider gjennom mange år på jussen. Ved generalforsamlingen i april var hele



fire av ni undergruppeledere som ble valgt inn fra 1. avdeling, noe som er svært positivt med

tanke på fremtidig drift og rekruttering. Det er viktig at vi som forening er attraktive for de

nye studentene på fakultetet. Nesten samtlige av studentene som var med i oppstarten av CF

har nå sluttet, men etter å ha fått inn så mange nye dyktige og ivrige studenter som

medarbeidere, ser vi svært lyst på fremtiden.

En samlet generalforsamling stemte også gjennom en omfattende restrukturering av

Foreningens organisering. Fra å gå fra et styre bestående av undergruppeledere, har vi nå gått

over til en tredelt organisering. Vi har et styre bestående av syv medarbeidere, samt en gruppe

med undergruppeledere ledet av Formannen og en administrasjonsgruppe ledet av

Nestformannen. Med denne nye organiseringen er vi sikre på at vi har optimalisert driften for

fremtiden, noe som er viktig i en tid med generasjonsskifte og mange nye fjes som ikke har

vært med i foreningen fra dens spede begynnelse.

Congregatio Forensis sitt styre har i tillegg til seks studenter fått med et eksternt

styremedlem. Professor Are Stenvik ble valgt inn på ekstraordinær generalforsamling i juni,

og vi ser frem til å ha en meget dyktig og kompetent professor som en sentral del av

foreningen. Hans hovedoppgave er å sørge for at Foreningen drives på en overordnet korrekt

måte. Vi ønsker med dette å sende et signal til våre medlemmer og samarbeidspartnere om at

vi i Congregatio Forensis er opptatt av å være ryddige og profesjonelle, særlig med tanke på

økonomistyring.

Striden om nye kontorer for foreningene på jussen ble også løst i sommer, og vi retter en stor

takk til fakultetet som lyttet til oss frie foreninger og gjorde en meget god løsning mulig. Vi i

Congregatio Forensis flytter inn i et stort kontor i etasje 1N på Nova, noe vi er meget fornøyd

med. Med en beliggenhet midt i smørøyet for studentene på 1. og 2. avdeling, gleder vi oss til

å komme nærmere våre medlemmer og gi dem nye tilbud som vil komme godt med i en

travel studietid.

Medlemstallet til foreningen stiger jevnt og trutt, og teller per 30. juni 1594 medlemmer. Vi

har en dekning på over 50% av alle nye studenter på Det juridiske fakultet, noe vi må være

svært godt fornøyd med.



Økonomien i foreningen er fortsatt meget god, og den blir bedre. Gjennom en streng

finanspolitikk og vårt vedtektsfestede forbud mot representasjon bruker vi kun midler til det

vi mener er høyst nødvendig, og sparer på denne måten inn store summer hvert eneste

semester. Dette gir oss videre en frihet til å foreta store investeringer når det trengs, så som

Innføringskompendiet og lydanlegget. Det er av stor verdi for fremtiden at Congregatio

Forensis er så økonomisk sterk, og vi ser på dette som en viktig bidragsyter til foreningens

langvarige eksistens. Inntektene for våren 2009 ble estimert til ca. 290 000 kroner, og av dette

samlet vi et estimert overskudd på ca. 170 000 kroner. Vi har imidlertid hatt noe problemer

med å få tak i ny økonomisjef dette semesteret, så fullstendig regnskap vil ikke bli ferdigstilt

før i januar 2010. Ledelsen har selvsagt uavhengig av dette full kontroll over økonomien.

Foreningens fondsmidler har våren 2009 hatt en total avkastning på ca. 5% mot risikofri rente

på plasseringskonto, lik 0,1% - 2% pro anno. Angående dette velger vi å sitere vår

fondsforvalter Christian Hope i DNB NOR: «Obligasjoner og pengemarkedsfondet har hatt

en meget hyggelig utvikling. Gjennom finanskrisen er dette aktivaklasser som har gjort det

ekstremt bra. Målt ut fra rentenivået i dag har ikke denne type fond levert så god avkastning

noen gang. Disposisjonene valgt i desember 2008 var gode og gjennomtenkte». Plasseringene

må imidlertid anses som langsiktige og endelig vurdering av valgene som er gjort bør derfor

ikke gjøres før om 3–5 år.

Med en stor gruppe ivrige og dyktige medarbeidere, samt godt etablerte arrangementer og

meget spennende nye prosjekter, ser vi frem til å følge foreningen videre etter våren 2009.

Kasper Formo Asplin

Høst

Høstsemesteret 2009 markerte starten for foreningens nye undergruppe: Pelago. Pelago betyr

’hav’ på latin, og er Congregatio Forensis sin shippinggruppe. Gruppen har som formål å

bringe studentene nærmere den maritime næringen, og ble startet på oppfordring fra den siste

lederen i den nedlagte sjø- og skipsfartsgruppen på Det juridiske fakultet. Det er gledelig at

foreningen kan favne over et så spennende og engasjerende område som shipping, og Pelagos

oppslutning i sitt første semester vitner om en betydelig interesse for denne næringen blant

studentene på jussen. Medarbeiderne i Pelago startet semesteret med å møte representanter

for Rederiforbundet og YoungShip, for å lære mer om næringen og for å finne ut hva Pelago

skulle tilby studentene fremover. Det er viktig å ikke gape over for mye, så Pelago bestemte



seg for kun å arrangere ett bedriftsbesøk det første semesteret, både for å logge interessen for

undergruppen samt å komme i kontakt med noen av aktørene i næringen. Bedriftsbesøket

gikk til Nordisk Skibsrederforening, og ble raskt fullbooket. Over 20 engasjerte studenter fikk

en innføring i shipping og de mange utfordringer næringen står overfor. Pelago fikk mange

gode tilbakemeldinger, samt spørsmål om når neste arrangement skulle finne sted. Pelago er

meget fornøyd med starten og ser frem til å jobbe videre og utvide horisonten og antall

arrangementer gjennom neste semester.

Celebratio er den første av undergruppene som startet sitt virke dette semesteret. Som vanlig

presenterte vi foreningen for alle de nye studentene i Gamle Festsal, og vi inviterte samtlige i

mindre grupper inn på vårt kontor på Domus Nova gjennom kvelden for en nærmere

presentasjon og servering av iskald San Miguel fra vårt tappetårn. Dette ble igjen en stor

suksess, og vi fikk mange nye medlemmer og medarbeidere, som tydeligvis satte stor pris på

Congregatio Forensis sitt tilbud til studentene. I fadderuken delte vi også ut en ny utgave av

Innføringskompendiet til de 200 nye studentene, denne gang med en helt ny del om

mønsterbesvarelser, med oppgavetekst, besvarelse og kommentarer. Vi er sikre på at de som

benytter seg av kompendiet gjennom sitt første studieår vil sitte igjen med nyttig kunnskap

om rettsvitenskapstudiet. Som forrige semester inviterte vi også nå alle 1. avdeling studentene

til gratis lunsj på Frokostkjelleren. Her stilte foreningen med mange av våre dyktige og

viderekomne studenter, som pratet med de nye studentene om foreningen spesielt og

jusstudiet generelt. Dette semesteret erfarte vi imidlertid et noe dårligere oppmøte enn forrige

semester, og vi kommer til å invitere både 1. og 2. avd. til lunsjen neste vår.

Foreningens debattgruppe Confero arrangerte en spennende og samfunnsaktuell debatt

onsdag 19. august. Med tema «Hvordan kan man politisk best forene teknologiens muligheter

og hensynet til størst mulig effektivitet i utførelsen av samfunnsoppgavene med

enkeltmenneskets rett til privatliv og beskyttelse?» ble tilhørerne på Frokostkjelleren vitne til

en engasjerende debatt med Trine Skei Grande (V), Michael Tetzschner (H), Hadia Tajik

(AP) og Leif T. Aanensen (Datatilsynet) i panelet. Debatten ble ledet av den meget dyktige

advokaten Jan Wessel-Aas fra NRK, som tydeligvis hadde forberedt seg godt og satt med

inngående kunnskap om temaet. En interessant debatt som ble ytterligere forsterket i lys av

samfunnsdebattene om EUs datalagringsdirektiv og den nye helseregisterloven, samt det

forestående Stortingsvalget. Vi gleder oss til å følge Conferos debatter videre. Quaestio,

Conferos debatinggruppe, fortsatte sin virksomhet med et par møter dette semesteret. Det



virker som om jusstudentene er vanskelige å engasjere, men de som møter opp og blir med

gir gode tilbakemeldinger og sitter igjen med spennende erfaringer. Selv om oppmøte

foreløpig er noe labert, satser vi friskt igjen neste semester.

Siste uken i august tok Navigo med 24 forventningsfulle studenter til metropolen Moskva, for

dette semesterets ekskursjon. En utrolig spennende og fascinerende by som har gjennomgått

en vanvittig forandring fra å være Sovjetunionens kommunistiske hovedkvarter, til å bli en

sterkt vestlig preget metropol. I byen møtes fortiden og fremtiden, vestlig kapitalisme møter

resten av sovjetisk kommunisme og denne kombinasjonen gjør byen virkelig unik. Gjennom

besøk hos Aker Solutions, Telenor, StatoilHydro, Selmer, Den norske ambassaden,

Innovasjon Norge, et av Russlands største advokatfirmaer Alrud og ikke minst Røde Kors,

dro vi hjem med omfattende kunnskap om dette ubegripelige landet. I tillegg ble det selvsagt

også tid til mye sightseeing og sosialt samvær, noe som gjorde turen til en uforglemmelig

opplevelse for samtlige deltakere. 24 studenter takker Navigo for en givende og meget

lærerik ekskursjon til en av verdens mest spennende byer, og vi gleder oss til å følge

undergruppens fremtidige ekskursjoner rundt i den store verden.

Femme bestemte seg dette semesteret for å fokusere på det nye spennende Mentorprosjektet.

Likevel fikk de tid til å arrangere et interessant besøk på Oslo Børs, hvor 30 studenter fikk en

omvisning og foredrag om Børsens hverdag og utfordringer i en turbulent finanstid. Femme

har som formål å gjøre de kvinnelige studentene mer interessert i forretningsjus, og da er

slike arrangementer ideelle. Vi håper Femme fortsetter med gode forretningsjuridiske tilbud

til våre kvinnelige medlemmer, selv om Mentorprosjektet tar mye tid og krefter.

Mentorprosjektet, i samarbeid med Norges Juristforbund, startet for fullt dette semesteret.

Etter påmeldinger og utvelgelser gjennom vårsemesteret, var det nå på tide med

gjennomføringen. Spennende introduksjonsmøter ble holdt for både studenter og mentorer,

og erfaringene er utelukkende positive. Studentene er strålende fornøyd, og mentorene synes

det er et meget engasjerende prosjekt. Femme har imidlertid en utfordring i å få tak i nok

mentorer, men har allerede fått med over 20 dyktige kvinner fra næringslivet. Dette vil de ta

tak i gjennom neste semester, og vi håper på mange nye student/mentor-par i årene som

kommer. Mentorordningen er et meget spennende prosjekt vi er stolte av å ha gjennomført.

Magasinet Pacta leverte en imponerende utgave no 6, både innholdsmessig og økonomisk.

For første gang gikk magasinet i pluss, og vi ser en optimisme rundt magasinet i miljøet. Med



et såpass godt og innarbeidet magasin som Stud.Jur å konkurrere med har vi nå etter mye

hard jobbing etablert oss på Det juridiske fakultet, og det virker som om både studenter og

advokatfirmaer kjenner til Pacta. Det blir spennende å følge Pacta gjennom neste år, da vi for

første gang har bestemt oss for å gi ut fire magasiner i året, i motsetning til to som det har

vært til nå. Dette fordrer en stor økning i medarbeidere, og Pacta har hele semesteret fokusert

på å rekruttere nye studenter til redaksjonen. Oppslutningen har vært formidabel. Pacta har nå

over 20 medarbeidere fordelt på to redaksjoner, med to sjefredaktører, som jobber separat

med to utgaver ad gangen. Imidlertid vil de selvsagt møtes og trekke erfaringer og innspill fra

hverandre. Vi er overbevist om at dette vil lede til fire meget gode utgaver av Pacta i 2010, og

vi gleder oss til resultatet. Pacta no 6 inneholdt flere meget gode artikler over 52 sider, blant

annet «Klimakonferansen i København», «Konservativ Mote», «Islamic Finance» og

«Kapitaltørke, Kriseemisjoner og Kupp». Det er også interessant at Pacta har blitt sitert i flere

andre magasiner og nettaviser, noe som viser at vi blir lagt merke til utenfor lesesalene på Det

juridiske fakultet.

Foreningen arrangerte også et regnskapskurs i samarbeid med Deloitte. Gjennom to timer

fikk over 70 interesserte studenter en nyttig gjennomgang av regnskapet og dets funksjon for

selskapet. Regnskapsforståelse er høyst nødvendig kunnskap for en forretningsadvokat, og vi

er stolte av å kunne tilby våre medlemmer et meget bra kurs hvor du lærer det viktigste.

Vi ble også kontaktet av Finansdepartementet denne høsten, som ville besøke fakultetet for å

fortelle om sitt arbeid med det nye statsbudsjettet. Vi arrangerte derfor et foredrag i denne

forbindelse, hvor en av departementets dyktige advokater fortalte om sine erfaringer og

arbeidsoppgaver på arbeidsplassen. Det er interessant at Congregatio Forensis er den første

foreningen departementene forhører seg med når de ønsker å holde foredrag ved Det juridiske

fakultet. I den forbindelse er det også verdt å merke seg at hver gang Finansavisen trenger

studenter til intervju i avisen generelt og deres jus-bilag spesielt, tar de kontakt med

Congregatio Forensis. Vi er stolte av å ha etablert oss som det naturlige forretningsjuridiske

bindeleddet mellom studentene og næringen.

Forensisdagene dette semesteret bød på fire meget gode foredrag gjennom uke 41. Først ut

var krigshelten Gunnar ’Kjakan’ Sønsteby, med foredraget «Rapport fra nr. 24». Med ny

verdensrekord på Frokostkjelleren var det ingen tvil om at dette ble en enorm suksess. Over

300 studenter hørte på den gamle helten Kjakan fortelle om sine erfaringer fra krigen. Neste



foredrag var av en gammel kjenning, sjeføkonom Harald Magnus Andreassen i First

Securities. Han har vært her og fortalt oss om tiden før og gjennom finanskrisen, nå gjestet

han fakultetet for å fortelle om «Livet etter finanskrisen». Rundt 100 studenter fikk med seg

nok et meget interessant foredrag av en mann med en utrolig kunnskap om økonomi og

finans, samt en engasjerende formidlingsevne flere av foreleserne på Det juridiske fakultet

kunne tatt lærdom av. Deretter stod Jan Egeland for tur, mannen som har vært

generalsekretær i Norges Røde Kors og i FN for humanitære spørsmål og koordinator for

nødhjelp, nå direktør ved Norsk Utenrikspolitisk Institutt. Med foredraget «Straffefrihet og

rettsorden – blir verden bedre eller verre?», fikk rundt 80 studenter høre på Egelands

beretninger om situasjonen verdensfreden er i, samt inngående diskusjon om situasjonen i

Kongo og Midtøsten. Et meget spennende foredrag fra en mann med enorm kunnskap og

erfaring fra de fleste av verdens kriser. Forensisdagene avsluttet med et nisjeforedrag om

«Styreleder – bedriftens viktigste person?» av Gunnar Eckbo. Rundt 30 studenter fikk en

gjennomgang av styrelederens rolle i bedriften, og satt igjen med nyttig kunnskap om

bedriftens kanskje viktigste person. Til slutt inviterte vi studentene på Det juridiske fakultet

til årets store jussfest på Åpen Bar. Over 200 studenter hygget seg ut i de sene nattetimer, og

vi fikk mange tilbakemeldinger på at fester utenfor fakultetets gjerder og lokaler er sårt

savnet. Vi gleder oss til å invitere studentene til nye fester rundt omkring på Oslos feteste

utesteder.

Pretium gikk løs på semesteret med det mål for øyet å endelig vinne den gjeve

aksjekonkurransen i regi av Finansavisen. De startet de ukentlige møtene i begynnelsen av

august, og møttes én gang i uken gjennom høsten for å diskutere siste ukes finansielle

hendelser og vurdere mulige investeringsmuligheter. Etter flere spennende måneder lå

Pretium i ledelsen med kun et par dager igjen av konkurransen, men med knappest mulig

margin. De siste dagene og timene foregikk det intens møtevirksomhet og diskusjoner innad i

Pretium, men dessverre endte vi på en noe skuffende 3. plass. Vi må imidlertid være fornøyd

med at Pretium hevder seg helt i toppen blant over 150 norske lag fra hele verden, samt at vi

ligger soleklart i tet blant alle lagene fra Oslo. Fokus neste semester må bli å rekruttere enda

flere børs- og finansinteresserte medarbeidere til Pretiums faste ukentlige møter, samt prøve å

gjenta suksessen fra i høst, dog med et vinnende utfall til slutt. I desember sa Pretiums

mangeårige samarbeidspartner Nordnet opp samarbeidsavtalen grunnet en ny studentprofil i

firmaet. Vi takker Nordnet for støtten opp gjennom årene, og Pretiums ledelse er nå på jakt

etter en ny samarbeidspartner. Det blir spennende å se utfallet til våren.



Foreningens studentarrangementer avsluttes som alltid med Juridicas glimrende

manuduksjoner for alle avdelinger hos vår hovedsamarbeidspartner Wiersholm. Wiersholm

stiller med sine dyktigste advokater innen spesielt utvalgte emner, og etter tilbakemeldingene

å dømme føler vi at våre manuduksjoner ligger helt i teten blant det studentene tar seg tid til

like før eksamen. Vi er også opptatt av å optimalisere manuduksjonene, og har inngående

diskusjoner med både studenter og Wiersholm i etterkant av hver manuduksjon for å finne de

beste tilbudene til studentene. Juridica arrangerer også skrivekurs for studentene som skal

skrive masteroppgave, også dette i samarbeid med Wiersholm. Over 30 studenter deltok på

høstens to-delte skrivekurs. Vi jobber hardt for å øke dette antallet til våren, da vi tror

potensialet for dette kurset er betydelig høyere.

Opptaksprosjektet fortsatte arbeidet gjennom høsten, og har skapt en betydelig debatt ved

fakultetet spesielt og universitetet generelt gjennom sitt fokus på dette viktige teknologiske

fremskrittet i studiesituasjonen. Vi har blitt bedt om å sende inn notater til

universitetsledelsen sentralt, og er intervjuet i sentrale universitetsmagasiner. Et spennende

semester er lagt bak oss, og vi ser frem til fortsettelsen. Det er imidlertid viktig for oss å

presisere at målet til Congregatio Forensis er at studentene får et tilbud om opptak av

forelesningene. Om det er vi som sørger for dette eller fakultet eller universitet er irrelevant.

Vi er, uavhengig av tilbyder, stolt av å ha satt i gang en så viktig diskusjon i det akademiske

miljøet.

Det nye styret i foreningen startet sitt virke i august og har lagt bak seg et semester preget av

grunnleggende diskusjoner om foreningens grunnpilarer; visjon, strategi og økonomi. Styret

har som mål gjennom sitt første år å finne og etablere varige verdier for foreningen, samt

legge til rette for en langvarig strategi foreningen kan følge i årene som kommer. Bidraget fra

vårt eksterne styremedlem, professor Are Stenvik, har vært viktig, og vi ser helt klart at

beslutningen å ta med et eksternt styremedlem viste seg å bli en suksess. Styret ser frem til å

jobbe videre med denne viktige jobben neste semester.

I desember overtok vi endelig nøklene til vårt nye store kontor på Domus Nova. Kontorsjef

Mari Kanstad har jobbet hele semesteret med å forberede innflyttingen, og vi gleder oss til å

ta i bruk det nye kontoret fra og med neste semester. Et kontor vi håper vil bli et naturlig

samlingssted for medarbeiderne og et knutepunkt for våre medlemmer i sin kontakt med CF.



Foreningen teller per 31.12.2009 1745 medlemmer, og vi merker en gledelig økning i

medlemstallet på 151 studenter dette høstsemesteret. Med tanke på at det kom inn 200 nye

studenter i august kan vi se tilbake på en 75% dekningsgrad. Dette viser at foreningen

virkelig er populær blant studentene, og at vi nå etablerer oss som en forening som tiltrekker

seg nesten samtlige av studentene på Det juridiske fakultet. Vi vil nå med rimelig sikkerhet

passere 2000 medlemmer i løpet av 2010, noe som er imponerende med tanke på at

Congregatio Forensis ble stiftet høsten 2004.

Regnskapet for 2009 viser et betryggende årsresultat på 352 196 kroner, av totale

driftsinntekter på 631 719 kroner. Dette gir oss en netto resultatgrad på 55%, noe vi ikke tror

mange foreninger vi liker å sammenligne oss med er i nærheten av å matche. Dette trosset et

noe dårlig annonsesalg for Pacta no 5, utgitt våren 2009. Vi jobber kontinuerlig med å

optimalisere foreningens kostnadseffektive politikk, og føler vi ikke bruker noen midler som

vi ikke må. Videre har vår kapitalforvaltning per 31.12.2009 en markedsverdi på 1 067 918

kroner, men grunnet god og fornuftig regnskapsskikk bokfører vi kun den realiserte gevinst,

som kun er 2 037 kroner. Kapitalforvaltningen skal være en langsiktig sparing for foreningen,

for å sikre foreningen drift i mange år fremover, i tilfelle vi møter noen utfordrende år.

Congregatio Forensis har nå et betydelig antall medarbeidere, over 70 studenter ved

fakultetet. Foreningen er en stor takk skyldig til alle som jobber vederlagsfritt på fritiden for å

gi et bedre tilbud til resten av studentene på jussen. Vi har et vedtektsfestet forbud mot bruk

av midler til internrepresentasjon, noe som gjør at vi tiltrekker oss studenter som faktisk har

lyst til å gjøre en jobb for foreningen. Dette merkes på innsats og resultater. Men én gang i

året unner vi oss et skikkelig julebord for våre medarbeidere. Denne julen var intet unntak, og

etter at alle eksamener i desember var unnagjort arrangerte Celebratio julebord hvor over 40

medarbeidere feiret at nok et vellykket Forensis-år var gjennomført.

Kasper Formo Asplin



CFs HISTORIE
2004-2010

Hvorfor CF ble grunnlagt

Andreas Slettvoll og Karl-Axel Bauer hadde gått i parallellklasse på ungdomsskolen. Da de

begge to gikk på jussen noen år senere, var det naturlig å være i lesegruppe sammen. Det var

her idéen om en forening startet.

Bakgrunnen var at Juristforeningen hadde et studenttilbud som ikke tilfredsstilte alle på

jussen. Ikke alle kunne bli med, og de som fikk bli med hadde ofte passive roller. Det var i

tillegg masse regler, gamle tradisjoner og et eldre opplegg. Videre var det noen situasjoner

hvor for eksempel Justivalen hadde brukt masse penger av foreningens midler uten at noen

stilte spørsmålstegn ved dette. Det var derfor en problemstilling at det ikke var noe sted å

være med i en studentforening for alle som ønsket.

Andreas visste ikke engang hva Juristforeningen var før denne ideen startet. ELSA var også

på fakultetet, men de var heller ikke store. Når vi tre snakket med Wikborg Rein så sa

Wikborg at de hadde fått forespørsel fra andre foreninger, som etterhvert bare forsvant.

Wikborg var derfor opptatt av at CF ikke skulle bli borte når de engasjerte studentene ble

uteksaminert. Dette gjorde at grunnleggerne var opptatt av å starte noe som kunne vare, selv

etter de var uteksaminert på studiet.

CF skulle høres ut som en tidløs forening, og de ønsket derfor å gi foreningen et navn som

var gammelt. Man skulle også legge stor vekt på å spare penger, slik at man til senere kunne

ha en buffer. Det aller viktigste var derimot at det var forbudt med det vi kaller

internrepresentasjon, altså penger brukt på private ting. Disse to tankene var sammen et godt

grunnlag og en viktig bærebjelke for starten av CF.

Professorene og fakultetet likte at det kun var én forening å forholde seg til med

Jurisforeningen, så det var i en periode vanskelig for CF å komme til i en allerede etablert

ordning. På den andre siden var det studentene som manglet gode tilbud i studiehverdagen, så

det var viktig for grunnleggerne å få dette på plass.



Juristforeningens reaksjon var at de så på CF som en liten utfordrer. For Juristforeningen var

CF ingen trussel. Men det varte ikke lenge, da CF begynte å vokse seg større på fakultetet.

Blant annet hang CF opp plakater der Juristforeningen tidligere hadde gjort det.

Juristforeningen henvendte seg derfor til professorene og klaget, og det ble tydelig hvilke

professorer som var positive til en ny studentforening, og de som var litt mer tilbakeholdne.

Hovedsamarbeidspartnere i starten

Samarbeidspartnere var fra dag én viktig for grunnleggerne. Disse har også hatt stor

betydning for CF sin reise, og vært essensielle i å kunne gi et godt tilbud til studentene.

I 2005 hadde grunnleggerne laget et prospekt for CF, og de hadde klekket en plan. Men det

var en litt bratt oppoverbakke som møtte dem. Deres første møte hos Wikborg Rein, hvor

grunnleggerne ba om 30 000 kroner, ble møtt med latter. De ble derimot tilbudt 10 000 kroner

fra Bjørn Dale fra Wikborg Rein, som var foreningens første inntekt fra samarbeidspartenere

Med disse pengene lagde de et nytt prospekt for å få nye samarbeidspartnere, opprettet flere

undergrupper og ordnet sitt eget regnskap. De kontaktet flere av de store firmaene, og tilbød

dem en vei inn på fakultetet. Resultatet av denne e-posten var at man fikk møte med Selmer

og Arntzen De Besche.

Nå begynner solskinnsshistorien for CF - AdeB skjønte kjapt at dette var en vinn-vinn

situasjon, da mange studenter nå kunne se deres logo. I møtet ble det igjen spurt om 30 000

kroner. Grunnleggerne gikk videre til neste møte hos Selmer, og mens møtet foregikk fikk

Andreas Slettvoll en telefon. Det var Terje Granvang fra AdeB som ringte og tilbød dem 150

000 kroner, mot at CF stanset jakten etter samarbeidspartnere. Begge parter skjønte at dette

var en veldig god avtale. Det var også gull verdt for visjonene til CF sine grunnleggere, og

deres ønske om å skape en forening med stor frivillighetssjel og et godt tilbud til studentene.

Grunnleggerne dro opp i 3. etasje på Lorry og feiret! 150 000 kroner var like mye som

Wikborg Rein betalte JF for hele samarbeidet med dem på den tiden. Altså, dette var over all

forventning, og en skikkelig seier for det man ønsket å gjøre!

I årene mellom 2005 og 2007 hadde man et kjempe samarbeid med AdeB. Man fikk låne

både bar og auditorium. Man fikk manuduksjoner på alle avdelinger - som hadde mye å si for



alle studenter på fakultetet, ikke bare medlemmene til CF. For å sette det litt i perspektiv

hadde Juristforeningen i denne perioden stort sett helt ferske advokatfullmektiger på sine

manuduksjoner, mens CF sine ble ekstra populære fordi AdeB stilte med dyktige

senioradvokater og partnere.

Samarbeidet ga masse motivasjon. Inntekten gjorde at CF kunne gjøre mye mer enn før.

Manuduksjonene ble stappfulle - kanskje ikke så rart når man vet hvordan manduksjonene i

dag ser ut. Ekstra gledelig var det også at AdeB var kjempefornøyde! De hadde i disse årene

en økning på 70 % i søknader fra studenter.

Forhandlingene i 2007 startet på samme måte som tidligere, det er i motbakke det går

oppover. Likevel hadde man kommet lengre opp bakken, og de hadde allerede i noen år

bevist at CF var en god plattform for advokatfirmaene å vise seg frem til studentene på. Også

i denne runden ble det laget et prospekt. Det viktigste med prospektet var at det skulle se

kjempekult ut. CF var nå klare til å samarbeide med Topp 4, og alle ønsket å snakke med CF.

Man hadde først et møte med Thommessen som føltes litt stivt og ikke like hyggelig som

tidligere samarbeidspartnere. Deretter hadde de et møte med Nils Thommessen og Christine

Liæker Lindberg fra Wiersholm. Thommessen la inn et bud, men Wiersholm kunne tilby 350

000 kroner i en treårig avtale. Dette la grunnlaget for mye av CFs økonomi videre. Ballen

begynte her å rulle. 2007 til 2010 ble gode år for foreningen hvor man hadde penger til å

drive foreningen etter egne visjoner og ambisjoner.

Forhandlingene med Wiersholm ble vellykket i 2010 også, og den store motbakken hadde nå

blitt en slak nedoverbakke. 2010 var det første året man ikke ønsket å ta en ny runde med

prospekt og runder til de øvrige advokatfirmaene. Likevel, fordi man hadde gode insentiver

for at Wiersholm sin avtale ville øke av seg selv, valgte man å stole på samarbeidet.

Lojaliteten viste seg å være genial, og CF fikk da 750 000 kroner av Wiersholm! WOW.

Dette har vært med på å gi studentene enorme arrangementer, minner og gleder.

Noen av de viktigste punktene ved CFs oppstart

CF, som alle vet, ble grunnlagt høsten 2004, noe som vises ved at foreningen ble stiftet i

Brønnøysund registeret i 01.09.2004. Navnet Congregatio Forensis ble funnet ved at

Andreas Slettvoll oversatt Juridisk Union fra norsk til latin. Nå som navnet var på plass,



manglet bare logoen, som ble laget i Word. Da gjensto det bare å trykke opp en haug av flyers

og reklame hos trykkeriet til faren til Karl-Axel.

Det første arrangementet ble arrangert høsten 2004 og var kalt «Forensis-dagene». Under

disse dagene ble det holdt hele tre foredrag av professor Viggo Hagstrøm, sjefen for

Oljefondet og sjefen for Økokrim, Erling Grimstad.

I oppstarten var det tydelig at det var tre mål grunnleggerne ville jobbe mot; mye folk, mye

cash og sunn konkurranse. Målet var å få 1000 medlemmer, 1 million kroner til å drifte

foreningen med, og å bli den største studentforeningen. CF gikk fra å være en børs- og

finansgruppe til å bli en næringslivsgruppe, hvor man hadde et bredere spekter og tilbud for

studentene.

De første undergruppene var Pretium, Juridica, Navigo, Pacta og Femme. Dette var med på å

få CF bort fra tanken om kun være en børs- og finansgruppe, da undergruppene henholdsvis

dekket områdene børs, reise, faginnhold, magasin og mentorordning. Den første

manuduksjon med Juridica ble avholdt allerede høsten 2005 med AdeB. Pretium fikk et

innlegg i Finansavisen høsten 2005. Navigo ble opprettet høsten 2005, etter en litt vill

uttalelse i fadderuken, og den første Navigoturen ble arrangert så tidlig som februar 2006.

Samfunnet gikk mot en digitalisert verden, og for CF var det derfor viktig å etablere en

nettside. Etter en liten samtale med leder for undergruppen Pretium, ble nettsiden en realitet

med god utvikling fra vår nettsidemann i India. Domenet til forensis.no ble kjøpt 19. januar

2005, og har siden det vært viktig som et samlepunkt for all informasjon fra CF.

Til sist må det nevnes at det ble forsøkt å vedtektsfeste at våre tre grunnleggere skulle ha

livsvarig kontroll på CF. Heldigvis ble det bare med forsøket den gangen.



2010-2020

2012-2013

En kommentar fra styreleder Nils-Erik Flatø:

Da jeg ble valgt som styreleder i CF, så var det med et ønske om å gjøre noe med ryktet CF

hadde fått på jussen; at CF bare var for pappagutter med vaffeljakker. Jeg visste, fordi jeg

hadde skrevet for Pacta, at det var rom for et større mangfold av medlemmer enn det. Og jeg

representerte nettopp en annen type CF-er. Så sammen med Daniel (leder) og Thomas

(nestleder) var min ambisjon at vi skulle få eksplosiv vekst ved å være overalt, verve verve

verve, og spre budskapet om at det var plass til alle - også deg - i CF!

Dette, kombinert med god gratis øl under fadderuken og salgsånden til noen som prøver å

pushe timeshare på Playa del Inglés, fikk vi også eventyrlig medlemsvekst i vår periode.

I min periode gjorde vi også en innsats for å reparere forholdet med Juristforeningen, og vi

var det første styret i CFs historie som ble invitert som gjester på JFs pampefest. Vi delte

kalendere med hverandre for å slutte å konkurrere med hverandres arrangementer, og vi

inngikk en avtale om at ingen i ledelsen skulle snakke nedsettende om den andre foreningen.

Dette betydde også at det var mulig å være medlem begge steder, uten å føle at man bedro

den andre foreningen. Det var bra for rekrutteringsgrunnlaget til undergrupper og deres

ledere.

Jeg husker at vi reklamerte for Forensisfesten med det som for 10 år siden var veldig hippt og

trendy - En harlem shake.

Nå husker jeg ikke nøyaktig hvilke undergrupper som ble startet i vår tid, men jeg lurer på

om mentorordningen for mannlige jusstudenter ble startet da. Det var i alle fall veldig mye

aktivitet og skapende energi. Hvert styremøte hadde besøk fra en undergruppeleder som la

fram status og strategi (og som gjerne ba om penger i samme slengen). Det skulle en veldig

god pitch til for å få penger ut av styret, men på denne tiden var det også veldig mange gode

undergruppeledere. Vi forvaltet CFs restriktive økonomiske politikk videre, og hver pizza vi

betalte for gjorde litt vondt. Målet da var å kjøpe en eiendom en dag, helst en som kunne gi

avkastning.



Vi reforhandlet hovedsponsoravtale og fikk mer penger, vi shoppet høyrentekonto for

sparepengene våre (dette var jo 0-rente tiden), vi investerte ekte penger gjennom Pretium (jeg

husker en middag der de som satt i Pretium spurte meg om jeg ville være etisk, eller tjene

penger - en klassisk problemstilling der jeg nok ikke ga det svaret Pretium ønsket til en hver

tid). Jeg husker samtaler om skifergass i USA som kom til å senke den norske økonomien,

amerikansk valgvake på kontoret i Nova-bygget (Mitt Romney fikk flere stemmer i den

veldig lokale avstemmingen vår), Suits på storskjerm, og opphetede debatter i regi av

Rhetorica der alle lærte om forskjellen mellom korrelasjon og kausalitet.

Daniel, Thomas og jeg hadde et veldig godt samarbeid. Vi var svært ulike, men kom likevel

godt overens. Vi jobbet mye og vi lo mye. Det var ikke mye drama, men når det oppsto sto vi

samlet og fant løsninger alle sto inne for.

Vi var veldig stolte av tilstanden vi overlot CF i til påtroppende ledelse.





2014-2015

En kommentar fra styreleder Vilde Buttedal Cuni:

«Her er noen av de viktigste sakene som styret 2014–2015 jobbet med: 

CFs 10 årsjubileum

I september 2014 fylte CF 10 år, og det ble feiret med en innholdsrik jubileumsdag med leker,

mat, drikke og gode foredrag. Den gang var det oppslagstavler på hele fakultetet, og vi fylte

disse opp med blå CF-plakater slik at fakultet ble «malt blått». De fleste tok det greit at vi

kapret disse én dag, men ikke alle var like generøse.

Nye logoer

Høsten 2014 fikk vi nye nettsider. Styret begynte samtidig arbeidet med å finne en ny, mer

stilren og tidløs logo. Logoen CF hadde hatt siden oppstart – etter ryktene snekret sammen i

Word av våre grunnleggere – så nemlig slik ut: 

I oktober 2014 besluttet styret enstemmig å gå for dagens logo:

Med endringen av logo ble også undergruppelogoene samordnet. Tidligere hadde flere

undergrupper hatt sin egen logo, men med varierende visuell tilknytning til CF.

Logoendringen ga foreningen en helhetlig profil:



Nå, 10 år senere, er logoene like fine. Vi tenker at endringen må kunne karakteriseres som en

suksess.

Samarbeid med McKinsey

I august 2014 ble det inngått en mindre samarbeidsavtale med McKinsey. Foreningen hadde

over tid hatt uformell kontakt med McKinsey gjennom grunnlegger Karl-Axel Bauer. Med

avtalen utvidet vi foreningens samarbeid utover advokatbransjen. McKinsey var også

bidragsyter til arbeidet med ny logo.

Oppstart av Portal og karrieredager

Både CF og ELSA hadde tidligere vurdert egne karrieredager som supplement til ALD. På

den tiden oppfattet vi det slik at ALD for ensidig dekket forretningsadvokatbransjen, og det

var et ønske om en større bredde på karrierepresentasjonene for studentene. Høsten 2014 ble

det derfor inngått samarbeidsavtale mellom CF og ELSA om karrieredagene.



Samtidig opprettet CF undergruppen Curriculum, som skulle ha ansvar for CFs del av

karrieredagene med ELSA. Sammen med ELSA fant vi frem til navnet «Portal». Det viste

seg at engasjementet var størst i CF, og etter hvert overtok vi hele prosjektet. Karrieredagene

ble da et ekstra godt salgspoeng overfor mulige nye hovedsponsorer. 

Forhandlinger om samarbeidsavtale

Gjennom hele styreperioden ble det gjort grundig arbeid med å forhandle om en ny

hovedsamarbeidsavtale, som ble påbegynt av styret før oss. Samarbeidsavtalen med

Wiersholm utløp høsten 2014, og foreningen trengte ny samarbeidspartner for å få

forutsigbare inntekter. Vi var i kontakt med alle de store advokatfirmaene. Flere var

interesserte, men det var vanskelig å få det sponsorbeløpet vi ønsket. 

Vi fikk et meget godt tilbud om samarbeidsavtale for 50 % av foreningen, og tok dette videre

med andre aktører. Det ble fra andre utenforstående – uten å nevne navn – ordnet en annen

«pakke» bak styrets rygg. Selv om det ville gi foreningen gode inntekter, ble prosessen

oppfattet som uryddig og lite lojal fra en enkeltaktør.

Under prosessen hadde vi også brukt god tid på idémyldring rundt mer eller mindre

realistiske forslag til videreutvikling av studenttilbud overfor samarbeidspartnerne som:

Rekruttskolen, Forensistrainee, Bergen, yrkesrettede konkurranser, karrieredager, MP-vikar

mm. Uten å gå i detalj på innholdet, la det i hvert fall grunnlag for mange gode tanker og

ideer. Aktivt arbeid med etablering i Bergen ble også et resultat av dette.

Brikkene falt på plass helt på tampen av styreperioden, og avtale ble signert av påtroppende

styre på deres første dag. Det endte med en trepartskonstellasjon på partnerfronten, slik at

Wiersholm, PWC og BCG ble samarbeidspartnere. Helt optimalt ble det nok ikke, men det

fremsto lite aktuelt at også det nye styret skulle starte sin lederperiode uten en

samarbeidsavtale.

Etablering av CF på Universitetet i Bergen

Våren 2015 begynte styret arbeidet med å etablere CF i Bergen. Det hadde vært et tema i

foreningen over tid, men utover enkel distribusjon av Pacta hadde det ikke blitt noen fart på

planene. Utvidelsen til Bergen var også et viktig salgspoeng overfor mulige hovedsponsorer.

Arbeidet med opprettelsen av CF Bergen var i gang, og vi ble formelt etablert høsten 2015.



Lovappen

Styret ble kontaktet av Appfabrikken og Kaija Bjelland (i dag hos Regjeringsadvokaten), som

tidligere hadde hatt suksess med appen Domsguiden sammen med Simonsen Vogt Wiig – en

app med avdelingsrelevante dommer med innarbeidede merknader og beskrivelser. Planen

var å gjøre det samme med avdelingsrelevante lover, og de ønsket å lansere appen sammen

med CF.

CF hadde godt med oppsparte midler som skulle brukes til studentrelevante formål, og styret

vurderte en slik app som riktig for foreningens formål overfor studentene. Avtale om appen

ble inngått i oktober, og det ble satt ned en arbeidsgruppe for innarbeidelse av lovene. Appen

ble lansert våren 2015 – først for første avdeling, og senere med supplering for flere

avdelinger.

Skatt og merverdiavgift

Styret 2013–2014 hadde bedt Skatteetaten om en uttalelse om hvorvidt CF var en skattefri

institusjon. Skatteetaten uttalte i august 2014 at CF hadde erverv til formål og dermed ikke

var skattefri institusjon. På denne bakgrunn mottok CF skatteoppgjør for 2013 med et

skattekrav på over 160 000 kroner. Etter klage fra styret, fikk vi medhold av Skatteetaten. I

den forbindelse nevnes det (og skrytes det av) at utkast til klage ble oversendt til Frederik

Zimmer før oversendelse til Skatteetaten, og han uttalte at han ikke kunne ha skrevet klagen

bedre selv. 

Som en konsekvens av denne saken ble det vedtektsbestemte formålet til foreningen endret

på årsmøtet, slik at det kom tydelig frem at CF har et ikke-økonomisk formål.»

For styret som overtok i 2015-2016 kunne man sole seg i glansen fra det harde arbeidet til

fjorårets styre med å inngå en samarbeidsavtale. Til tross for en litt uheldig

trepartskonstellasjon, ble CF likevel en stor suksess som alltid. Det viktigste man ville gjøre,

var å gi noe tilbake til medarbeiderne som brukte så mye av fritiden sin på å støtte opp under

den fine foreningen. Det ble derfor bestilt en ny kaffemaskin med kakao og splitter nye

hettegensere med logo til alle medarbeidere. Dette gjorde at CF-kontoret ble en naturlig

samlingsplass uavhengig av kull, tilhørighet eller undergruppe.







2016-2019

En kommentar fra styreleder Micaela Ørnung Hetland:

«Jeg overtok stafettpinnen som styreleder 1. juli 2016 etter Karianne Kybo Nesland. Hun

hadde holdt stø kurs på CF-skipet i året som hadde gått, og jeg må innrømme at opprykket fra

menig styremedlem til kaptein på skuta kom med en viss ærefrykt.

Året startet med et smell. Navigo hadde planlagt tur til Moskva i slutten av august, og den

aller første karrieremessen i CF-regi gikk av stabelen på Håndtverkeren noen uker senere.

Fallhøyden var stor, ville den store Bjørnen i øst peke seg ut den fortsatt unge foreningen på

Domus Media Vest som sitt neste mål og sende stormtropper med ALDister?

Heldigvis ble alle bekymringer raskt begravet, ettersom de flinke medarbeiderne i CF hadde

lagt ned mye tid, engasjement og innsats som gjorde at begge arrangementene ble en stor

suksess.

Et lengre svangerskap ble også fullbyrdet denne høsten. Etter måneder med diskusjon og

planlegging kom endelig Amicitias - gruppen for internasjonale studenter og relasjoner - til

verden høsten 2017. Et viktig tilskudd til ungeflokken for både CF og de internasjonale

studentene, som raskt ga opphav til nye bekjentskaper på tvers av landegrensene. Så fikk det

bare være at brunost- og røkelakskostnadene i foreningen økte med noen tusen prosent.

Årets sedvanlige høydepunkt - julebordet med all sin klining og etablerte unntak fra

internrepresentasjonsforbudet - fant sted på Påfuglen en kald novemberdag. Celebratio hadde

dessverre feilberegnet noe på matmengden, men det er heldigvis mye god mat i øl og vin.

Julebordene i CF står fortsatt høyt i minne blant mine studentfester, og jeg håper og tror at

dette fortsatt er en tradisjon som holdes i hevd. Lite bygger moral som felles feiring, samtidig

som det er en viktig påminnelse om at det er hverdagene i foreningslivet man lever for.

I januar 2017 var et knippe studenter på tur med Navigo til Dubai og Oman. Jeg registrer i

ettertid at alle turene i min styrelederperiode gikk til land vi i mange sammenhenger ikke

liker å sammenligne oss med, men tenker også at det er en styrke at vi gir studentene

muligheter til å oppleve steder de kanskje ikke ville ha opplevd på egenhånd, og så får man

heller ta debattene i for- og etterkant.



Den 13. mars 2017 kunne Pacta melde at CF var «verdens første klimanøytrale

studentforening». Vi hadde diskutert frem og tilbake i styremøtene om vi skulle kjøpe

klimakvoter gjennom CHOOSE, og med et ønske om å være fremoverlente, bærekraftige og

miljøbevisste, så valgte vi til slutt å gå til innkjøp av klimakvotene. I ettertid ser jeg at dette

kanskje burde ha vært en avgjørelse som burde ha vært lagt til årsmøtet, gitt både størrelsen

og diskusjonen som beslutningen skapte. Det ble noen tøffe tak på årsmøtet, men jeg håper

og tror vi alle kom styrket ut av det. Det gjorde i alle fall jeg.

Tradisjonen tro var CF også i min tid forut på mange områder, selv om jeg må innrømme at

dagens ungdom tilsynelatende har mistet noe av folkeskikken vi hadde på vår første

femmilscamp i Kollen vinteren 2017. Hvem som vant husker jeg dessverre ikke, og minnene

fra CFs hyttetur til Mordor (Hoppeseter) samme vår er nok også litt tåkete. Ambisjonen om at

CF på sikt bør få sitt eget sted i skogen er imidlertid like sterk i dag som dengang.

Forensisuken ble arrangert første uken i april. Her var det selveste fiskeriminister Per

Sandberg som var det store trekkplasteret (riktignok før han dro på kjærlighetsferie med

statsrådstelefonen sin til Iran). Uken var ellers preget av varmt og godt vær, passe med natur,

mye god mat og masse flotte mennesker. Prikken over i-en var den avsluttende børsfesten på

daværende sirkus, hvor mange fikk utløp for sin indre Gordon Gekko da ølprisene plutselig

sank rundt midnatt. CF leverte også denne gangen!

Jeg kunne selvsagt nevnt flere begivenheter i løpet av året, som paneldebatten om

kjønnskvotering i topplederstillinger, den årlige påskejakten og alumnitreffet i annen etasje på

Lorry, men med fare for at noen føler seg utelatt tror jeg at jeg runder av her. Mye husket, noe

glemt. Å huske alle detaljer syv år senere er dessverre ikke helt lett når man har blitt

institusjonalisert i arbeidslivet, men en ting er sikkert, styrelederperioden min og de

foregående årene som medarbeider og tillitsvalgt i CF var en ekstremt minnerik og lærerik

periode i løpet av livet, en periode som jeg ikke ville vært foruten.»



Som tidligere i 2014/15 var det viktig for CF å fortsette sin utvikling. Derfor ble CF etablert i

Tromsø i 2018. Daværende styret reiste til Tromsø for å starte en ny avdeling der. Selv om

motbakken den gangen også var stor, har CF nå etablert seg som den største foreningen i

Tromsø.

Som alle andre år var det viktig å få på plass en ny samarbeidsavtale. De tidligere

hovedsamarbeidspartnerne, Wiersholm, PwC og BCG skulle nå byttes. Det ble lagt ned hard

innsats for å fremforhandle CFs første avtale med Haavind, og avtalen ble endelig signert i

2018. De nye hovedsamarbeidspartnerne var satt, PwC fra gammelt av, og Haavind som

størst. Avtalen den gang var veldig god for CFs økonomi, og det er takket være dem CF

kunne fortsette å utvikle seg.

Samtidig var det veldig mye bra aktivitet i samtlige undergrupper i alle tre byer, og man

jobbet aktivt for å knytte CF Norge sammen. Blant annet gjennomførte man strukturelle

omorganiseringer. Man la blant annet frem forslag om vedtektsendringer som gjorde at

Daglige Ledere i alle tre byene ble likestilt, og fikk plass i styret. Man arbeidet med å

implementere strukturelle endringer i foreningsarbeidet for å sikre profesjonalitet og

ensartethet i alle ledd.

Styrets arbeid i 2018-2019 besto av koordinering og implementering av nye

samarbeidsavtaler på tvers av de tre byene Oslo, Bergen og Tromsø. Hovedfokuset lå på å

fremme felles rutiner og retningslinjer for alle de tre juridiske fakultetene. Dette var viktig for

å bevare CFs sin enhetlige profil, vi skulel være en forening for alle.

I tillegg styrket man samarbeidet med hovedsamarbeidspartnerne Haavind og PwC. Styret

investerte i moderne kommunikasjonsplattformer, og oppgraderte hjemmesiden for å bedre

tjene medlemmenes behov. Gjennom grundig dokumentasjon og etterprøvbarhet i alle

beslutninger søkte styret å sikre et solid grunnlag for kontinuitet og suksess for foreningen

videre. Det overordnede målet var å styrke foreningen som en profesjonell og bærekraftig

organisasjon for jusstudenter over hele landet.







2019-2020

En kommentar fra styreleder Ishtiaq Hossain:

Tidlig i perioden ble fokusområdene for det kommende året etablert:

Skape tydeligere strukturer, forbedre organisasjonskultur og forenkle/effektivisere

administrasjonsprosesser. Som årene før var det viktig for styret å implementere felles rutiner

og retningslinjer. Størrelsen og rekkevidden (geografisk) på foreningen nødvendiggjorde

dette for å skape forutberegnelighet, redusere kostnader til administrasjon/regnskap, samt å

ha kontroll over foreningens virksomhet. Vi opplevde dessverre også at flere av

undergruppelederne opplevde at det administrative ble en unødig tyngde, noe som ble forsøkt

lempet. Hvor de siste års fokus var rettet mot ekspansjon til både Bergen og Tromsø, samt

nye samarbeidsavtaler, rettet vi fokuset mot å få bedre rutiner og tettere samarbeid med vår

hovedsamarbeidspartner, særlig med vår nyeste HSP, advokatfirmaet Haavind. Samarbeidet

med sistnevnte var ferskt og begge parter opplevde en rekke «barnesykdommer» i det første

året, noe som medførte at potensialet i samarbeidet ikke ble utnyttet fullt ut. Det var derfor

viktig å skape tydeligere rammer for arbeidet for begge parter.

Vi ønsket også å sentralisere søknadsprosessen vår. Dette måtte vi gjøre samtidig som vi

satset på både Bergen og Tromsø for å få enda bredere engasjement. Bergen hadde vært

etablert i en rekke år, men ennå ikke fått helt fotfeste, mens Tromsø var helt nyoppstartet.

Felles for begge byene var derimot deres engasjement innad i foreningen, særlig

sammenlignet med de øvrige foreningene på fakultetene. Vi i CF er stolte av å alltid ha svært

engasjerte studenter i vår forening.

Det skulle også skje en endring i Oslo. Det juridiske fakultet skulle snart flytte inn i nye

lokaler i Domus Juridica, og vårt kjære «hjørne» med famøse øltårn, kick-offs og mye mer

fra Domus Nova ville nå forsvinne. Det ble slik at vi skulle flytte inn i eldre lokaler på

Domus Academica, og vi startet arbeidet med å bygge CF-ånden som et «friskt pust» i et

gammelt bygg. Det var viktig for oss å fortsette fokuset på innovasjon og nyskapning i

studenthverdagen.



Høydepunktene for året mitt som styreleder kan oppsummeres slik:

- Vi opplevde økt engasjement i alle tre byene! Mye aktivitet og mange nye

medarbeidere. Den nye søknadsprosessen ble en stor suksess og vi opplevde flere

søkere enn noen gang.

- Opprettelsen av en ny undergruppe (første nye gruppe på lang tid): CF Futurum –

rettet mot legal tech og digitalisering.

- Vi opprettet gode rutiner og godt administrativt fundament internt.

- Samarbeidet med Haavind ble styrket med gode rutiner og forenklede

kommunikasjonsmåter.

- Innflytting til nye lokaler i Domus Academica som ga nye måter å jobbe på i

foreningen og myyye bedre plass!

Ting fra perioden vi ikke kommer til å glemme med det første:

- Corona-pandemien som kom midt i vår travleste periode med forensisuker i alle tre

byer, og ikke minst det kommende årsmøte. I dagene før nedstengingen ble det drevet

hektisk møtevirksomhet internt, og i ettertid er vi stolte over hvordan denne perioden

ble løst. I vår periode gjennomførte vi en rekke digitale manuduksjoner samlet for alle

de juridiske fakultetene med rekordoppmøte, i tillegg til et digitalt årsmøte.

- Utflyttingen fra Domus Nova og innflytting på Domus Academica. Utallige minner

dukket opp på de rareste stedene under utflyttingen, og det var stort å flytte inn i nye

og freshe kontorer på Domus Academica som ga et mer profesjonelt helhetsinntrykk

av vår forening, i tillegg til å fortsatt ha den sosiale sonen vi alle trenger.

- Det gode og tette samarbeidet innad blant undergruppeledere og i styret. Alle

ledergruppene fungerte godt med engasjerte undergruppeledere som virkelig bidro,

både i sine respektive grupper, men også til hele foreningen som en helhet.

Foreningens utvikling hadde ikke vært mulig uten disse ildsjelene. Takk til alle dere

for engasjement, bidrag og ikke minst at dere tilpasset dere til alt det vi kom med!

Innad i styret var det også et godt samhold, og en stor takk må rettes til alle

styremedlemmene for deres bidrag. De var med på alt fra seige styremøter som ofte kun

trekke ut i tid, sene kvelder med utflytting, eller opphetede diskusjoner på Workspace til alle

døgnets tider og alt annet som året førte med seg. Alle utviste stort engasjement og det var

aldri noe tvil om at alle ønsket foreningen godt. Takk til dere, Ragnhild, Helena, Victoria,

Melissa, Gisken, Henrik og Pan!





CF I NYERE TID
CFs nåværende tiår begynte med en forutsetning som tilsynelatende kunne skade driften av

foreningen i stor grad; Covid-19. Som resten av samfunnet måtte foreningen og dens

lederskap innrette seg etter strenge smittevernrestriksjoner som til tider førte til at fysisk

aktivitet ble fullstendig umulig. Dette skulle likevel ikke stoppe CF fra å realisere sine mål;

tvert imot var tiden endelig inne for å overta rollen som den ledende foreningen ved de

juridiske fakultetene.

2020-2021, en kommentar fra styreleder Victoria Skram Olivares

Det var klart at Corona fortsatt skulle sette store begrensninger for foreningsdriften, men det

var vi alle klare for å takle på strak arm. Vi ville ikke la CFs drift knekke av dette. I løpet av

sommerferien hadde vi store forhåpninger om at corona ville avta mot studiestart, men når

studiestart nærmet seg var det klart at pandemien var kommet for å bli og dette var noe vi

måtte ta på stort alvor. Vi la til grunn gode og nødvendige tiltak for å drive foreningen på

smittevernvennlig vis.

Corona snudde virkelig driften på hodet. Vi kjøpte inn nytt smittevernsutstyr og delte ut

kompendium med ansiktsmaske, hansker og antibac. Videre måtte vi omorganisere driften og

virkelig tenke nytt. Mange av våre arrangementer ble flyttet til zoom og vi prøvde vårt beste

for å fortsette å levere gode og læringsrike arrangementer til studentene.

Styret ønsket å legge mer fokus på å videreutvikle CF Bergen og CF Tromsø, med et bedre

samarbeid på tvers av byene til følge. Dette ble gjort lettere som følge av økt digitalisering

under pandemien. Vi arbeidet ut ifra et ønske om å skape et godt fundament for

organisasjonens videreutvikling.

Videre opererte vi med felles foreningsfaddere (Kristin og Vetle) for alle de tre byene, som

hadde hovedansvaret for rekrutteringen. Ordningen med felles foreningsfaddere viste seg å

være vellykket da vi i 2020/2021 hadde rekordhøye søkertall. CF fikk virkelig en oppsving,

og det kunne virke som de fleste studentene på det juridiske fakultet i Oslo ønsket å ta del i

foreningen, samtidig som oppslutningen i både Bergen og Tromsø virkelig satte fart.



Selv om vi i CF klarte å tilpasse oss pandemien, skal vi ikke stikke under en stol at den hadde

en betydelig påvirkning. Hele foreningen, inkludert foreningsdriften, har blitt gjenstand for

omfattende omstilling. Vedtak om endringer og ombestemmelser ble ofte fattet av styret med

kort varsel på grunn av hyppige endringer av nasjonale og lokale COVID-19-retningslinjer.

Dette skapte stor uforutsigbarhet for undergruppeledere og de resterende medlemmene av CF.

Jeg ønsker likevel å trekke frem at til tross for Corona, klarte CF å levere gode tilbud ved

hjelp av alle medarbeidere og tillitsvalgte.

CF Bergen har gjennom foreningsåret 2020/2021 jobbet hardt for å få foreningen til å vokse.

De økte i omfang fra seks til ni undergrupper, og hadde på tidspunktet for årsmøtet over 150

medarbeidere. Dette var rekord, og faktisk en tredobling i størrelse sammenlignet med

tidligere. De nye undergruppene i Bergen var Pelago, Pretium og Portal, mens Pacta er

opprettet som et eget ansvarsområde.

CF Bergen inngikk en «vennskapsavtale»/samarbeidsavtale med Juristforeningen i Bergen.

Grunnen til at CF Bergen ønsket dette var for å få tilgang til «Straffbar» og andre fordeler

som var nødvendig for videreutvikling av CF i Bergen. Avtalen gir blant annet CF Bergen

krav på å få en faddergruppe hvert år og som nevnt mulighet til å låne/leie baren til

Juristforeningen. Dette var ifølge daglig leder, Vilde, et stort steg i riktig retning

sammenlignet med tidligere tilstand mellom CF og Juristforeningen i Bergen.

I Bergen fikk de arrangert digital Forensislunsj begge semestre, i tillegg til fysisk infomiddag

for førstekull. Videre ble det arrangert en rekke digitale foredrag og manuduksjoner med både

hovedsamarbeidspartner og eksterne aktører. Av enkeltarrangementer kan nevnes

prosedyrekonkurranse, mentorkurs, julebord og julekalender. Av nye arrangementer i Bergen

kan det nevnes sosial uke for 1. kull, CF Bergens første Forensisuke og CF Bergens første

Shippingdag.

CF Bergen fikk i løpet av foreningsåret økt aktivitet og synlighet på fakultetet. Som følge av

økt synlighet, ved at CF Bergen hadde en faddergruppe og gjennomførte digital forensislunsj,

økte søkertallene til CF. De fikk også startet rekruttering og søknadsprosess i januar, hvor det

tidligere kun har foregått på høsten.



Videre til CF Oslo. Etter foreningsåret hadde vi 13 undergrupper og over 300 medarbeidere.

Det ble opprettet en ny undergruppe, CF Sosial. Undergruppen skulle være underlagt styret

slik som CF Markedsføring og operere som et «HR-organ» og dermed bidra med sosiale

tilskudd innad i foreningen og generelt på fakultetet.

Forensislunsjen ble også avholdt i Oslo på en annerledes, men smittevernvennlig måte.

Fadderuken ble gjennomført digitalt og CF deltok med egen zoom-fest. Forensisuken ble

besluttet gjennomført digitalt i siste liten. Til tross for dette besto uken av et bunnsolid og

tettpakket program, blant annet med et vellykket “Alle mot Alle” i regi av Celebratio og en

innholdsrik Påskejakt. Det tradisjonelle julebordet ble erstattet med en annen ordning som

gikk ut på at undergruppene dro ut og spiste sammen. Av enkeltarrangementer kan nevnes

prosedyrekonkurranse, CV- og intervjukurs i regi av PwC og flotte manuduksjoner.

CF Tromsø besto av 50 medarbeidere, fordelt på 8 undergrupper, i slutten av foreningsåret

2020/2021. Foreningen beholdt både fotfeste og synlighet på universitetet i Tromsø i løpet av

året. Ellers var det en litt trøblete oppstartsfase grunnet bytte av daglig leder våren 2020, i

tillegg til at verv ikke ble fylt opp og foreningen hadde få aktive medarbeidere. Men dette

skulle heldigvis endre seg i løpet av foreningsåret 2020/2021. CF Tromsø er fornøyde med

det de fikk til i løpet av året. Det ble gjennomført fysiske infomøter, med nokså godt

oppmøte. Videre ble det også satt opp en rekke digitale arrangementer, herunder

prosedyrekurs, Transaksjoner og DD i praksis, digital forensislunsj, CV- og intervjukurs med

PwC, og digital tur til lagmannsretten. I tillegg ble det arrangert diverse foredrag, deriblant

med Politiet og DNB, og manuduksjoner og knaggforelesninger.

Etter foreningsåret var det klart at det var mye potensial i CF Tromsø som kunne utnyttes av

neste styret, og det er mange gode ideer som kan settes i spill. Daglig leder i Tromsø hadde

troen på at de kommende tillitsvalgte kom til å gjøre en god jobb videre.

Som oppsummering har CF Norge utviklet seg stort i foreningsåret 2020/2021, på tross av en

krevende pandemi. Alle CFs medarbeidere og tillitsvalgte har virkelig gjort det beste de

kunne ut av en krevende situasjon. CF har banet veien mot å bli den største foreningen på det

juridiske fakultet i Oslo og virkelig etablert seg ordentlig i Bergen. CF Tromsø har endelig

kommet skikkelig i gang, og fått sin plass på fakultetet. Vi var glade for å overlate foreningen

videre til neste styret og tillitsvalgte som vi hadde god tro på at skulle ta CF flere steg videre.



2021-2023, en kommentar fra Daglig Leder Oslo Uros Ulrik Jeremic

Det var på ingen måte vanskelig å drifte foreningen videre etter Olivares-styret. Det

foregående styrets arbeid med fortsatt drift under harde restriksjoner, sørget for at CF ved

oppstart høst 2021 var særdeles godt posisjonert til å gripe tak i de nye studentene. Det var i

fadderuken vi slo til; Juristforeningen trengte omfattende hjelp med fadderuken flere

semestre på rad på grunn av Covid, og det skulle de jammen få. CF slo gjennom med flere

gode, «smittevernvennlige» arrangementer og markerte seg på denne måten som den

dominerende foreningen ved det juridiske fakultetet i Oslo.

Gjennom omfattende markedsføring, fikk CF Oslo over 200 søkere høsten 2021, som helt

klart var rekord. Bergen og Tromsø var heller ikke langt unna, og foreningen passerte raskt

450 medarbeidere; 300 i Oslo, 90 i Bergen og 60 i Tromsø. Rekorden for antall søkere og

medarbeidere skulle frem til våren 2023 bli slått gang på gang. Høsten 2022 fikk blant annet

CF Oslo 220 søkere, en rekord som bare et par timer senere ble slått av Bergens hele 240

søkere! Antall medarbeidere skulle mot 2023 begynne å stabilisere seg på nærmere 950

aktive medarbeidere; omtrent 650 i Oslo, 200 i Bergen og 100 i Tromsø.

Letting av Covid-19 restriksjoner mellom 2020-2022 førte med seg et intenst ønske om å få

til studentaktiviteter. Høsten 2021 ble CF Oslo anklaget på Jodel for å ha åpnet samfunnet før

regjeringen gjorde det, med sitt medarbeider Kick-off på Eventhallen. Her bør det

understrekes at foreningen hadde alt på stell.

Trangen til å arrangere ting var synlig i alle undergrupper på tvers av alle byer. Ikke minst ble

alle byene utrustet med mange nye medarbeidere. Foreningens drift gjennom disse årene ble

derfor fort omfattende med vel over 200 arrangementer på landsbasis; ikke for å snakke om

foreningens andre tilbud. Erik Soriano, styreleder 2021/2022, ønsker her å bemerke at vi

jobbet med å gjenreise tradisjoner etter covid og innførte nye tradisjoner som rebus i

fadderuken i Oslo og Chill og Grill i Bergen. For Oslo og Tromsø sin del kunne man også

begynne å hevde at foreningen hadde den største driften på sine respektive fakulteter.

Samtidig var foreningene ved disse fakultetene også størst i antall medarbeidere.

På bakgrunn av de gode resultatene bestemte CF Oslo seg for å sende inn kandidatur for

Årets Forening ved UiO 2022, kandidatur som førte foreningen til finalen og seier. Av vel

over 250 foreninger ved UiO, var CF Oslo, ifølge UiO, den beste.



Foreningene engasjerte seg i stor grad på vegne av alle studenter ved de juridiske fakultetene

i denne perioden. Flere møter ble gjennomført med de forskjellige fakultetene for å diskutere

diverse forbedringer for studenter flest. Da UiO og SiO bestemte at gratis kaffe og bakst ikke

kunne gis ut av studentforeninger i første etasje av den nye Domus Juridica, kokte det over

for CF Oslo. Situasjonen endte opp med avisartikkel om situasjonen som førte til at både UiO

og SiO separat inviterte CF Oslos Daglig Leder til møte der de forsikret om at de ville finne

frem til en god løsning. Ovenfor SiO ble det i tillegg tatt opp at prisene i «Retten» på ingen

måte er studentpriser. Løsningen ble til slutt at UiO måtte kjøpe tilbake en del av første etasje

på Domus Juridica slik at alle studentforeninger igjen kunne stå der og dele ut godsaker.

De gode resultatene skulle likevel ikke føre til stagnering i foreningen. Innovasjon var som

alltid en viktig faktor i foreningens drift. Et viktig arbeid i årene 2020-2022 var å øke

samarbeidet mellom byene i enda større grad og skape en klar landsdekkende profil. Dette

skjedde gjennom innføring av undergrupper på tvers av byer og samordning av navn og

formål, og til slutt også Forensisuke i Tromsø våren 2022. I 2021 ble Daglig Leders Forum

innført i form av månedlige møter mellom de Daglige Lederne der man utvekslet erfaringer

og forsøkte å samordne driften.

Det ble også avholdt flere turer på tvers av byene. I forbindelse med dette ønsker Gustav

Woie, Daglig Leder Bergen 2021/2022, å trekke frem at han drakk 23 øl for å hedre styrets

besøk til Bergen den første kvelden. Styreleder Erik var i minst like god form og trengte en

liten powernap + powerpuke et litt upassende sted i Bergen sentrum før styrearbeidet fortsatte

med uforminsket styrke. Jeg legger til at styreleder Erik og jeg på samme tur, endte opp på

nach med formannskapet i Juristforeningen Bergen, hvor vi stjal formannskapets medaljer,

mens Daglig Leder Bergen Gustav danset i bokseren i stuen til sangen «Hvorfor har du

bukser på?»; en sang som for øvrig gikk på repeat hele turen.

Våren 2021 dro daværende styreleder Victoria Skram Olivares og daværende Portal leder,

meg, på en aldri så liten befaring på Radisson Blu, ALDs foretrukne lokale til ALD-messen.

Iført ansiktsmasker signerte vi en avtale om leie på 350 000 kroner mens lukten av håndsprit

svevet i luften. Selv om vi på et senere tidspunkt trakk oss fra denne avtalen, ble messedagen

under Karrieredagene en realitet allerede høsten 2021 og de etterfølgende årene. Høsten 2021

ble Karrieredagene for første gang arrangert over to uker med hele 28 arrangementer, med et

fokus på å belyse bredden av muligheter jusstudenter har etter endt studie. ALD hvem?



Våren 2022 bestemte CF Oslo seg for at fakultetet gjerne kunne hatt enda flere temauker,

som om det ikke var nok fra før av. Vi innførte derfor en Faguke i regi av CF Oslo Juridica

etter forespørsel fra undergruppeleder Vilde Johansen. Uken skulle gi studentene større

innsikt i valgfag. I samme slengen overtok CF fakultetets valgfagsmesse som ikke hadde blitt

arrangert på flere år.

En viktig del av denne epoken skulle bli eskalering av samarbeidet med Haavind gjennom

Triangelsamarbeidet der rettshjelpstiltaket Rettssenteret også er part. CF skulle gjennom dette

samarbeidet få en ny hjertesak; rettshjelp for alle. Samarbeidet skulle også bidra til å utruste

CF-ere med praktisk erfaring gjennom det å faktisk yte rettshjelp som skulle kvalitetssikres

av Haavinds advokater og Rettssenterets jurister.

Triangelsamarbeidet skulle også rette fokus på innovasjon i rettshjelpsfeltet og utfordre

studentene på dette. Etter flere år med avlsyning av Oslo Legal Hackathon, stilte

Triangelsamarbeidet med sitt eget Hackathon, Rettshjelps Hackathon. Studentene skulle

hacke frem ideer som gjorde jussen mer tilgjengelig for barn og unge, eller løse konkrete

rettslige problemstillinger som barn og unge slet med. 2024 er det tredje året Oslo Legal

Hackathon ble arrangert, men det blir også det tredje året Triangelsamarbeidets Rettshjelp

Hackathon blir arrangert.

Triangelsamarbeidet førte også til innføring av en av CFs mer innovative grupper, CF Oslo

Creatura, gruppen for ESG, som skulle fokusere på S-en i samarbeid med Haavind og

Rettssenteret. ESG var dessuten også et felt studentene ofte beskrev at de ønsket å høre mer

om, samt et felt hvor CFs hovedsamarbeidspartner PwC briljerte. Gruppen ble stiftet av

Styret 2022/2023 i alle de tre byene.

Triangelsamarbeidets nyeste oppfinnelse kom våren 2024. I telefonsamtale mellom Victoria

Skram Olivares og meg der vi klaget på hvor lite praktisk erfaring man får gjennom studiet,

begynte vi utforske ideen om opprettelse av en gruppe studenter som drar på skolebesøk og

tar opp relevante juridiske temaer. I samtaler med CF Oslo Creatura ble denne gruppen døpt

“Rettshjelpsgjengen”. Første rekruttering mars 2024 brakte med seg hele 62 søkere!

Creatura skulle ikke bli den siste gruppen som ble innført i denne perioden. Etter forespørsel

av Navigo ledere 2022/2023 om opprettelse av en ny undergruppe med navn Sparta, ble også



denne gruppen en realitet. Styret så et behov for en gruppe for eiendom og entreprise på

fakultetet, noe som også var et stort ønske hos Haavind.

Den siste nye undergruppen som ble opprettet i denne perioden var Fortuna på BI. Samtaler

med BI om etablering begynte allerede våren 2022 og BI var særdeles gira på at CF skulle

befinne seg der. Etableringen var et faktum våren 2023 etter mange samtaler mellom Victoria

Skram Olivares, Monica Viken og meg. Den første undergruppen, Fortuna, gruppen for

bedrift, skatt og næringsliv ble opprettet høsten 2023.

I perioden 2021-2023 fant CF tilbake til enkelte løsninger som hadde blitt benyttet tidligere. I

tro med CF studentappen fra 2015 og den elektroniske medlemskortordningen med rabatter

fra 2008, innførte Styret 2023/2024 en ny medlemsapp med rabatter CF medlemmer kunne

benytte seg av i de tre byene.

Det er ingen tvil om at CF har stilt opp stort for studentene de siste årene når det kommer til

det faglige og på flere områder utfylte fakultetet og studiet. Det bør likevel nevnes at CF også

har stilt sterkt hva gjelder det sosiale. Det har blitt arrangert en rekke sosiale arrangementer

de siste årene, både fester, julebord, filmvisninger, m.m. Her kan det også nevnes at CF Oslo

feiret stort under julebordet høsten 2022 for å markere tittelen som Årets Forening ved UiO.

De høye søkertallene satte CF i en prekær situasjon. Plutselig befant man seg i en posisjon

der undergruppene måtte si nei til mange potensielle medarbeidere. Studenter begynte å stille

spørsmål til CFs rekrutteringsprosess som førte til en omfattende revamp av hele prosessen i

2022 med gode retningslinjer som skulle sikre rettferdig opptak av medarbeidere.

Økonomien ble en utfordring som virkelig begynte å briste i denne perioden. På den ene

siden begynte CF å tjene gode summer på arrangering av messedagen under Karrieredagene i

regi av Portal. På den andre siden vokste foreningen eksponentielt, både i antall medarbeidere

og drift. De diverse styrene begynte med dette å fokusere på utvidelse av messedagen,

samtidig som de oppfordret de øvrige undergruppene til å tenke innovativt.

Alt i alt har den nyeste epoken i CF hatt en pangstart. Dette ville ikke vært mulig uten

dedikerte tillitsvalgte og medarbeidere med et ønske om å forbedre studentlivet ved de

juridiske fakultetene. CF i 20 år, og minst 100 år til!



























KJERNEVERDIER
Engasjement

Vårt største aktiva er jusstudentenes engasjement. Foreningen baserer seg på frivillighet og

dette fordrer at studentene er motiverte for å legge ned den nødvendige innsatsen. Ved å i

tillegg gjøre det lille ekstra, fortsetter vi å opprettholde et tilbud av høy kvalitet. Motivasjon

er smittsomt, og det er derfor viktig at det ligger et stort engasjement i bunn av alt vi gjør.

Innovasjon

Vi vil møte studentenes umiddelbare og langsiktige behov på studiet. Gjennom hele CFs

historie har vi derfor jobbet for å komme på nye konsepter som gir studentene mer å spille på.

Vi vil være foreningen som strekker seg langt for å gjennomføre gode ideer. I alt vi gjør, skal

det være en tanke om at dette er noe annerledes, noe nytt eller en klar forbedring.

Profesjonalitet

For å sikre at foreningen tiltrekker seg studentenes oppmerksomhet, er vi opptatt av å levere

resultater med kvalitet. Det viktigste er at tilbudet til studentene blir best mulig. Vi jobber

også solid internt for at de tillitsvalgte og medarbeiderne skal være best mulig rustet til å

opprettholde foreningens profesjonalitet, samt få god trening for arbeidslivet.



STYRER
2004-2007

Formann: Karl-Axel Bauer

Nestformann: Kasper Formo Asplin

Styreleder: Andreas Slettvoll

2007-2008

Formann: Kasper Formo Asplin

Nestformann: Daniel Nyberg

Styreleder: Christian Glørsen

2008-2009

Formann: Kasper Formo Asplin

Nestformann: Merete Lie Holen

Styreleder: Daniel Nyberg

2009-2010

Formann: Kasper Formo Asplin

Nestformann: Martin Jonassen

Styreleder: Helge Neraal

Styremedlem: Katinka Kristiansen

Styremedlem: Axel Cooper

Styremedlem: Line Nygaard

2010-2011

Formann: Martin Jonassen

Nestformann: Helene Halum

Styreleder: Helge Neraal

Styremedlem: Eldar Haugen

Styremedlem: Christoffer Nyegaard Mollestad

Styremedlem: Jens Christian Rivenes



2011-2012

Leder: Helene Hem Halum

Nestleder: Ida Sandanger

Styreleder: Eldar Haugen

Styremedlem: Mina Lund-Roland

Styremedlem: Eirik Skøyeneie

Styremedlem: Maria Haavardsholm

2012-2013

Leder: Daniel Nygaard Nyberg

Nestleder: Thomas Fruseth Gangstad

Styreleder: Nils-Erik Aasen Flatø

Styremedlem: Anders Mørland

Styremedlem: Karen Grinvoll

Styremedlem: Sebastian Mæhlum

2013-2014

Leder: Sebastian Mæhlum

Nestleder: Silje Heide

Styreleder: Kristiane Bjørkøy Fimland

Styremedlem: Kenneth Døvik Eliassen

Styremedlem: Line Berger Sørli

Styremedlem: Vilde Haugen

2014-2015

Leder: Magnus Guderud

Nestleder: Christina Grøsfjeld

Styreleder: Vilde Buttedal Cuni/ Tidligere Haugen

Styremedlem: Anders Gunby

Styremedlem: Eline K. Flaatten

Styremedlem: Vjosa Maxhuni



2015-2016

Leder: Pål Nordengen Viksmoen

Nestleder: Anders Gunby

Styreleder: Karianne Kybo Nesland

Styremedlem: Aksel Jebsen

Styremedlem: Micaela Ørnung Hetland

Styremedlem: Øystein Gisvold Rennesund

2016-2017

Leder: Martin Nygaard

Nestleder: Ingvild Aarskog

Styreleder: Micaela Ørnung Hetland

Styremedlem: Karen Emilie

Styremedlem: Caroline Holst Kavli

Styremedlem: Binjam Negassi

2017-2018

Leder: Sofie Ellekjær Stavang

Nestleder: Christian Asdal

Styreleder: Sigrid Ratvik Østvik

Styremedlem: Andreas Øie Brekke

Styremedlem: Ruben Kopperstad Wolff

Styremedlem: Lisa Smørdal Dalberg

2018-2019

Styreleder: Mari Liverød

Nestleder: Hannah M. Salvador

Styremedlem: Mathilde Dokkan

Styremedlem: Andreas Tangstrøm

Styremedlem: Edmundo Vite

Daglig Leder Oslo: Eirik Fossnes

Daglig Leder Bergen: Ingvild Slettvåg

Daglig Leder Tromsø: Kristin Leistad



2019-2020

Styreleder: Ishtiaq Hossain

Nestleder: Pan Yuan

Styremedlem: Melissa Tveit

Styremedlem: Gisken Andersen

Styremedlem: Henrik Lindemann Andressen

Daglig Leder Oslo: Ragnhild Rekve

Daglig Leder Bergen: Helena Harbo

Daglig Leder Tromsø: Victoria Jakobsen

2020-2021

Styreleder: Victoria Skram Olivares

Nestleder: Sophia Wulff

Styremedlem: Vetle Baukhol

Styremedlem: Magnus Haugen

Styremedlem: Kristin Nguyen

Daglig Leder Oslo: Silje Fredwall

Daglig Leder Bergen: Vilde Skjelbred Solberg

Daglig Leder Tromsø: Martin Edelsteen Woll

2021-2022

Styreleder: Erik Soriano

Nestleder: Nicolai Ringstrøm

Styremedlem: Kirsti Marthinsen

Styremedlem: Hannah Telle

Styremedlem: Mille Tidemandsen

Daglig Leder Oslo: Uros Ulrik Jeremic

Daglig Leder Bergen: Gustav Ruthjer Woie

Daglig Leder Tromsø: Andrine Braseth

Assisterende Daglig Leder Oslo: Victoria Skram Olivares

Assisterende Daglig Leder Bergen: Øystein Falken

Assisterende Daglig Leder Tromsø: Kamilla Karlsen



2022-2023

Styreleder: Kirsti Marthinsen

Nestleder: Dina Markovic

Styremedlem: Helene Brenna

Styremedlem: Ingrid Ekløw Eriksen

Styremedlem: William Hansen

Daglig Leder Oslo: Uros Ulrik Jeremic

Daglig Leder Bergen: Vilde Hayden-Rasmussen

Daglig Leder Tromsø: Tina Furnes

Assisterende Daglig Leder Oslo: Hedda Kulsrud

Assisterende Daglig Leder Bergen: Maia Arntsen Småbakk

Assisterende Daglig Leder Tromsø: Dina Svenning

2023-2024

Styreleder: Elias Wahlstrøm

Nestleder: Ylva Lieng

Styremedlem: Preben Werningsen

Styremedlem: Petter Cornelius Jenssen

Styremedlem: Martin Betten

Daglig Leder Oslo: Hedda Kulsrud

Daglig Leder Bergen: Astrid Asklund

Daglig Leder Tromsø: Ragnhild Eidissen

Assisterende Daglig Leder Oslo: Christine Sylling Clausen / Alexandra Linløkken

Assisterende Daglig Leder Bergen: Elise Bakke Unhjem

Assisterende Daglig Leder Tromsø: Ingeborg Enoksen



DAGENS UNDERGRUPPER
Undergruppene samlet utgjør foreningens tilbudsprotefølje. Gruppene driftes av

undergruppeledere og har to sider ved deres drift; driften internt og driften eksternt. Internt

skal undergruppen være et faglig arena innenfor undergruppens valgte fagområde.

Undergruppen har også et ansvar for et godt sosialt miljø. På landsbasis er alle undergruppene

pålagt å ha en sosial/HR gruppe innad i undergruppen.

Eksternt skal undergruppen stille med faglig relevante tilbud innenfor undergruppens valgte

fagområde. Dette kan være arrangementer, ordninger, fagmateriell så vel som sosiale

sammenkomster med mulighet for relevant nettverksbygging. Gruppene har også et ansvar

for markedsføring av CF og CFs samarbeidspartnere. På landsbasis er alle undergruppene

påbudt å ha en markedsføringsgruppe innad i undergruppen.

Over årene har CF hatt mange forskjellige undergrupper. Vi har prøvd oss frem i samsvar

med etterspørselen fra studentene. Videre følger en oversikt over undergruppene foreningen

har for tiden, med en kort beskrivelse av gruppens formål.

Amicitias

Amicitias er CFs undergruppe for fellesskap mellom de norske og internasjonale studentene.

Fokuset er å bli kjent med utvekslingsstudentene og å gi dem et best mulig møte med Norge

og jussen. Ofte er dette spennende mennesker man neppe ville møtt ellers. Siden gruppen

retter seg mot de internasjonale studentene, foregår alt på engelsk. Gruppen gir sådan en

gyllen mulighet til å praktisere og utvikle språket. Gruppen består av norske så vel som

internasjonale studenter.

Atrium

Atrium er foreningens rettssaksgruppe – gruppen arrangerer turer til retten og foredrag med

aktører i rettssystemet. På jusstudiet lærer man hvordan lovverket skal anvendes og hva

konsekvensene kan bli dersom lovene brytes – i teorien. Atriums formål er å fremme den

praktiske tilnærmingen til jussen. Å se hvordan rettssaker fungerer skal gi studentene en

innsikt og dybdeforståelse som går langt utover det man kan lære på lesesalen. For å oppnå

dette arrangerer de turer til tingretten, lagmannsretten og Høyesterett, som passer til de

respektive avdelingenes ulike emner.



Celebratio

Celebratio er CFs fest- og arrangementsgruppe, som arrangerer et bredt spekter av ulike

arrangementer og sosiale aktiviteter, for å sikre samhold på fakultetet og innad i CF.

Celebratio arrangerer alt fra sommerfest og julebord for CFs medarbeidere, til kick-off for

nye medarbeidere hvert semester. De arrangerer også en forensisfest hvert semester, og stiller

alltid opp på Camp-Kollen på våren.

Concilium/Markedsføring

Consilium/Markedsføring er CFs markedsføringsgruppe. Først og fremst jobber gruppen med

å synliggjøre CF for studentene, samtidig som den står for all oppdatering av CFs sosiale

medier. Gruppen har videre ansvar for synliggjøring av CFs hovedsamarbeidspartnere,

Haavind og PwC. Gruppen er derfor i større grad underlagt styrets myndighet enn de øvrige

gruppene og mottar forespørsler fra de øvrige undergruppene så vel som CFs

samarbeidspartnere.

Conecto

Conecto arrangerer mentorordningen for kvinner og menn i regi av CF. Gruppen knytter

studenter, også kalt menteer, ved de juridiske fakultetene opp mot veletablerte jurister, kalt

mentorer, innenfor forskjellige sektorer. Studentene får deretter oppfølging i over ett år

innenfor det de har behov for hjelp med av deres mentorer.

Femme (byttet til Conecto)

Femme var mentorordningen for kvinner i Oslo og en gruppe med fokus på kvinnenes stilling

i arbeidslivet. Gruppen ble avskaffet høsten 2021 til fordel for Conecto, men dets

overordnede formål er nå et ansvar som tilligger CF Oslo såvel som CF på landsbasis.

Creatura

Creatura er foreningens undergruppe med fokus på ESG. Forkortelsen står for

Environmental, Social and Governance, (Miljø- , Sosiale- og Forretningsetiske forhold på

norsk) og er et svært aktuelt område i den moderne jussen. Gruppen retter særlig fokus på

bærekraft, sosiale forhold og etisk forretningsstyring. Creatura er nyopprettet fra og med

2022, og har et tett samarbeid med våre hovedsamarbeidspartnere.



Fortuna

Fortuna er en nyoppstartet undergruppe for bedrift, skatt og næringsliv på BI.

Futurum

Futurum er foreningens gruppe for teknologi og innovasjon. Gruppen er ment å kultivere

enkelte studenters teknologifokus samt skape interesse for teknologi hos studenter flest.

Gruppen fokuserer naturlig nok særlig på Legal Tech. I tillegg har de en podcast hvor de har

flere prominente gjester med kompetanse innenfor teknologi og juss.

Juridica

Juridica er foreningens faggruppe og har ansvar for utvikling av CFs fagmateriell som direkte

er tilknyttet studieløpet. Juridica har ansvar for alle manuduksjoner, og samarbeider med våre

hovedsamarbeidspartnere om å tilby et bredt utvalg av manuduksjoner. I tillegg har Juridica i

Oslo opprettet faguken, som gir studentene en god innsikt i de forskjellige fagene som tilbys

på fakultetet.

Navigo

Navigo er foreningens reisegruppe. De arrangerer uforglemmelige studieturer for jusstudenter

til spennende destinasjoner over hele verden. Alle jusstudenter kan bli med på disse turene.

På turene får man et unikt innblikk i det globale nærings- og arbeidslivet på tvers av bransjer,

og hver tur har et overordnet tema.

Pacta

Pacta er magasinet til CF, som endelig skal bli helt digital, i form av en nettavis. Nettavisen

inneholder en rekke faglige artikler, og andre gøyale spalter. I tillegg har de en kalender som

skal samle alle tilbudene til studentene på ett enkelt sted. I tillegg kan man også lese om CFs

aktiviteter og arrangementer, og alt annet gøy som skjer på fakultetet.

Pelago

Pelago er latin for hav, og er foreningens shippinggruppe. Deres faglige fokus retter seg mot

de maritime fagfeltene. Målet er å gi både medarbeidere og andre studenter et innblikk i de

mange mulighetene fagfeltet kan gi oss som fremtidige jurister. De arrangerer blant annet

foredrag, bedriftsbesøk og andre spennende arrangementer.



Portal

Portal er foreningens gruppe for karriere og arbeidsliv. Deres oppgave er å knytte studentene

opp mot de forskjellige juridiske aktørene og på denne måten vise det brede spekteret av

karrieremuligheter en mastergrad i rettsvitenskap gir. Dette gjør de ved å årlig avholde

Karrieredagene, i alle tre byer. Disse ukene er fullspekket med interessante arrangementer for

alle studenter.

Pretium

Pretium er undergruppen for børs, finans og forretningsjus. Pretium er mest kjent for

investeringsgruppen som forvalter Pretiumfondet. Investeringsgruppen er en arena for å lære

mer om aksjehandel i trygge rammer. Gruppens hovedmålsetning er å gjøre medarbeiderne

komfortable med aksjehandel slik at man kan lære å investere på egen hånd.

Rhetorica

Rhetorica er CF sin gruppe for debatt og prosedyre. Deres målsetting er å tilby studentene et

aktivt tilbud som fremmer den praktiske tilnærmingen til jussen. Hvert semester avholder de

klassiske paneldebatter, debattsport og prosedyrekonkurranser.

Sosial

Sosial er en gruppe som brenner for det sosiale miljøet i CF. Deres hovedmål er at det skal

være arrangementer tilgjengelig for alle og enhver. Sosial er en gjeng mennesker med mye

engasjement, omsorg og god stemning. De er en gruppe som kun fokuserer på det sosiale,

både internt i CF men også eksternt for alle studentene på fakultetet.

Sparta

Sparta er foreningens etterlengtede gruppe for entreprise og eiendom. Gruppen setter fokus

på de store rettsområdene innenfor byggebransjen, og de utfordringene og situasjonene som

hører med. Gruppen har som mål å formidle og tilegne seg faglig og relevant kunnskap

innenfor bransjen. Dette gjøres ved å arrangere en rekke spennende bedriftsbesøk og lignende

arrangementer.



CF PÅ DIGITALE FLATER
Instagram

CF fikk Instagram i 2013. Dette var for å kunne møte studentene på de sosiale mediene de

oppholder seg på. På Instagram har CF mulighet til å dele informasjon om våre undergrupper

og de kommende faglige og sosiale arrangementene. På Instagram har hver av de tre byene

sine egne brukere, og samlet har de over 4850 følgere. I tillegg er det en flott plattform for

våre hovedsamarbeidspartnere å avholde konkurranser og dele fra sine hverdager.

Facebook

CF har hatt Facebook-sider i all tid, og nå har vi samlet over 5700 følgere fordelt på de tre

byene. Facebook er en plattform vi hovedsakelig bruker til våre arrangementer. Det er en

plattform hvor man kan nå ut til mange studenter, samt få oversikt over interessen for

arrangementene man skal ha. Dermed er Facebook en viktig plattform for CF, og en plattform

CF bruker til å holde kontroll på hvem som kommer på arrangementer. Slikt sprer vi

engasjementet for CFs arrangementer til alle og enhver.

Nettside

CF har siden oppstarten hatt en nettside som har delt informasjon om foreningen og de ulike

tilbudene i ulike byer. På nettsiden kan man også bli medlem av CF, som er viktig hvis man

for eksempel vil være med på årsmøtet. Man har også mulighet til å lese om Foreningen, og

hvordan man kan påvirke med tanke på innovasjon. Nå skal Pacta også innlemmes dit for

fullt, så det blir veldig spennende med alt det nye de tar med seg.

TikTok

1. januar 2022 la CF ut sin første post på TikTok. Gjennom TikTok har vi mulighet til å dele

små filmsnutter om alt vi gjør, og markedsføre til flest mulig studenter. Blant annet legger vi

ut små videoer om alle de kule arrangementene vi avholder. Den mest sette TikTok-en til CF

har i skrivende stund hele 22.000 visninger - det er markedsføring!

Apper

Allerede i 2015 lanserte CF sin første app, CF Student, som samlet en rekke lover og hadde

kommentarer til disse. I 2023 lanserte vi vår andre app, CF Medlem, hvor medlemsordningen

nå er digitalisert. Her får alle medlemmer en rekke gode tilbud på alt fra mat til legetimer.



CF OG RETTSHJELP
Høsten 2021 samarbeidet CF for første gang med Rettssenteret ved gjennomføring av

Juristdagen i Oslo. Studenter i CF bisto på ulike stands rundt omkring i Oslo. Rettssenteret er

en ideell stiftelse som skal bidra til å utvikle et bedre rettshjelpstilbud under visjonen rett til

alle. De skal yte gratis og lett tilgjengelig rettshjelp av god kvalitet til utsatte og sårbare; barn,

unge, voksne og eldre i Norge.

Rettssenteret drives ut fra et «dugnads prinsipp» der både det offentlige og private bidrar med

innsats, støtte og midler. I oppstartsåret 2021 var ambisjonen å starte Rettssenteret i Oslo og

yte rettshjelp til barn og unge opp til fylte 25 år. Deres langsiktige ambisjon er å tilby et

landsdekkende tilbud ved å utvikle gode digitale og nettbaserte løsninger.

CF inngikk høsten 2022 avtale om samarbeid med Rettssenteret som skulle sikre CF-ere

praktisk erfaring med rettshjelp. Våren 2024 startet CF Oslo, Rettssenteret og Haavind opp

«Rettshjelpsgjengen», en gjeng med studenter som drar på skolebesøk i Oslo og snakker med

elevene om relevante juridiske temaer.



ETTERORD
Å bla gjennom sidene i denne boken er å vandre gjennom en labyrint av historier, triumfer og

utfordringer som sammen har formet foreningen til det den er i dag. Hvert kapittel, hver

anekdote og hvert bilde fanger essensen av et fellesskap som har vokst seg sterkere og mer

innflytelsesrikt med hvert år som har gått.

Vi retter en stor takk til alle som har bidratt til foreningens suksess og lange levetid. Først til

grunnleggerne som så visjonen om en forening som kunne tjene og støtte jusstudenter over

hele Norge. Deretter til de mange styrene som med sitt engasjement og hardt arbeid har

videreført og utviklet denne visjonen. Sist men ikke minst til alle medlemmer for deres

entusiasme og deltakelse i alle disse år. Vi hadde ikke klart dette uten dere!

Måtte denne boken tjene som både en påminnelse og en inspirasjon. En påminnelse om alt

som har vært oppnådd, og en inspirasjon til å drømme større, strekke seg lenger og fortsette å

gjøre en forskjell i livene til jusstudenter over hele landet.

Med blikket festet mot horisonten, la oss gå sammen mot en fremtid hvor CF fortsetter å

blomstre, innovere, og inspirere.

Og hvis du har lest gjennom nesten 100 sider, vil vi rette en siste stor takk til deg.

Med vennlig hilsen

Cecilie Grydeland,

Helene Brenna,

Uros Ulrik Jeremic,

Victoria Skram Olivares




